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GEMEENTERAAD VAN DONDERDAG 26 SEPTEMBER 2019 

 
Aanwezig: Ben D'Haene, voorzitter gemeenteraad. 

Elsie Sierens, burgemeester. 
 
Williame Raman, Filip Demeyer, Michaël Vercruyssen, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, schepenen. 
 
Roger Lybeer, Etienne Balcaen, Jacques Bouckaert, Carolien Ongena, Alain Torcq, Sofie Vanden Hove, 
Emmanuel Anciaux, Ivan Stevens, Eveline Hoste, Didier Lebrun, Céline De Weerd, Hildegarde Van 
Rompu, Eddy Van de Walle, Laura Van Rentergem, Koen Van Hende, Martinne Plets, Henriette Scheire, 
Helena Verbeke, raadsleden. 
 
Gert Deryckere, algemeen directeur 
 

AGENDA 

Agendapunten van de openbare zitting 

Vastgesteld door voorzitter gemeenteraad Ben D'Haene (Open VLD). 
Punten 1 tot en met 14 werden hem meegedeeld door het college van burgemeester en schepenen. 
 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen gemeenteraad 26 juni 2019 

Openbare besturen 

Kerkfabriek 

2. Goedkeuring meerjarenplan 2020-2025 – Kerkfabriek OLV ter Sneeuw 

3. Goedkeuring meerjarenplan 2020-2025 – Kerkfabriek Heilig Kruis 

Openbare veiligheid 

Brandweer 

4. Goedkeuring dotatie 2020 Hulpverleningszone Centrum 

Intergemeentelijke samenwerking 

Kapitaal 

5. Goedkeuring garantieverklaring strategische participaties Zefier 

Burger en welzijn 

Begraafplaatsen 

6. Goedkeuring procedure tot verwijdering en ontruiming van vervallen en 
verwaarloosde concessies op de begraafplaatsen Destelbergen en Heusden 

7. Goedkeuring procedure tot verwijdering en ontruiming van vervallen niet-
geconcedeerde graven op de begraafplaatsen Destelbergen en Heusden 

Vrije tijd 

Algemeen 

8. UiTPAS-regio Gent: goedkeuring samenwerkingsovereenkomsten (n.a.v. toetreding 
Melle en Lochristi) 

Bibliotheek 

9. Goedkeuring overeenkomst eengemaakt bibliotheeksysteem (Wise) 

Ontwikkelingssamenwerking 

10. Toekenning noodhulp 2019 

Technische zaken 

Patrimonium 

11. Definitief goedkeuren publieke verkoop wegdeel Doolaegepark 



 

Ruimtelijke organisatie 

Mobiliteit 

12. Gemeentelijk reglement ter regeling van het gebruik en het tarief van de 
vrachtwagenparking - onderdeel van de Carpoolparking ter hoogte van de uitrit R4 
in Destelbergen 

Andere 

13. Straatbenaming private weg aan Postlaan – Voorlopige vaststelling. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Vertegenwoordiging 

14. Afvaardiging vertegenwoordiger Zorgraad ELZ Scheldekracht 
 

Agendapunten van de besloten zitting 

Vastgesteld door voorzitter gemeenteraad Ben D'Haene (Open VLD). 
Punt 15 werd hem meegedeeld door het college van burgemeester en schepenen. 
 

Ruimtelijke organisatie 

Andere 

15. Goedkeuring samenstelling Gemeentelijk commissie voor ruimtelijke ordening 
(GECORO) 

 

OPENBARE ZITTING 

Agendapunten 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen gemeenteraad 26 juni 2019 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 32 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de gemeenteraad 
onder de verantwoordelijkheid van de algemeen directeur worden opgesteld overeenkomstig artikelen 277 
en 278. 

Juridisch kader 

Artikel 278 dat stelt dat de notulen van de gemeenteraad vermelden, in chronologische volgorde, alle 
besproken onderwerpen vermelden, alsook het gevolg dat werd gegeven aan die punten waarover de 
gemeenteraad geen beslissing heeft genomen. Zij maken eveneens duidelijk melding van alle beslissingen 
en het resultaat van de stemmingen. Behalve bij geheime stemming, vermelden de notulen voor elk raadslid 
of hij voor of tegen het voorstel heeft gestemd of zich onthield. Van deze laatste verplichting kan worden 
afgeweken voor beslissingen genomen met unanimiteit. 

Feiten en context 

Elk gemeenteraadslid heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie van 
de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de gemeenteraad worden aangenomen, 
worden de notulen in die zin aangepast. 

Vormvereisten 

Artikel 28 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de vergaderingen van de gemeenteraad openbaar 
zijn, behalve in de uitzonderingsgevallen zoals voorzien onder §1, 1° en 2e lid. 

Motivering 

Een ontwerp van de notulen worden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter beschikking 
gesteld van de gemeenteraadsleden. 

  



 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De notulen van de openbare zitting worden gepubliceerd op www.destelbergen.be . 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De notulen van de gemeenteraadszitting van 26 juni 2019 worden goedgekeurd. 

Openbare besturen 

Kerkfabriek 

2. Goedkeuring meerjarenplan 2020-2025 – Kerkfabriek OLV ter Sneeuw 

Schepen Raman (N-VA) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Hier staat iets rond ‘exploitatie voor overboekingen’, wat moet ik me daarbij 
voorstellen?” 

Schepen Raman (N-VA) zegt: “Overboekingen geven het bedrag weer dat de kerkfabrieken mogen houden 
uit de exploitatie. De formule staat iets verder in het document uitgeschreven. Zo kunnen ze die fondsen 
gebruiken als er belangrijke werkzaamheden aan het patrimonium moeten gebeuren en moeten ze niet 
elke keer een formele aanvraag doen. Natuurlijk moeten ze wel de uitbetaling aanvragen aan de gemeente, 
maar de fondsen zijn voorzien en ter beschikking om te gebruiken. Ik wil ook nog meegeven dat het de 
eerste keer is dat we enkel voor die twee kerkfabrieken een meerjarenplanning hebben. In de vorige 
legislatuur was ook Pius X nog meegenomen in de planning. Dat had vooral impact op de 
exploitatiekosten.” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Wat met de kerkfabriek van Melle?” 

Schepen Raman (N-VA) zegt: “Dat is een terechte vraag. In het verleden kwamen we voor 7% tussen in 
de exploitatiekosten. Ik denk dat het een kwestie van chronologie is en dat dit eerst moet goedgekeurd 
worden in de gemeenteraad van Melle. Daarna zal dat naar ons komen.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten, 
in het bijzonder artikel 55 dat bepaalt dat de rekeningen van de kerkfabrieken onderworpen zijn aan het 
advies van de gemeenteraad en aan de goedkeuring van de provinciegouverneur. 

Juridisch kader 

Het Besluit van de Vlaamse Regering van 5 september 2008 tot wijziging van het besluit van de Vlaamse 
regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van 
de erkende erediensten en van de centrale besturen van de erkende erediensten; 

Het Ministerieel Besluit van 5 september 2008 tot wijziging van het ministerieel besluit van 27 november 
2006 tot vaststelling van de modellen van de boekhouding van de besturen van de eredienst en ter 
uitvoering van artikel 46 van het besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het 
algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de eredienst en van de centrale besturen 
van de eredienst; 

Het Ministerieel Besluit van 27 november 2006 houdende vaststelling van de modellen van de boekhouding 
van de besturen van de eredienst. 

Het Ministerieel besluit van 12 februari 2013 houdende de wijziging modellen boekhouding besturen van 
de eredienst. 

De Omzendbrief BB-2007/01 van 12 januari 2007 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst; 

De Omzendbrief BB 2008/06 van 18 juli 2008 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst;  

http://www.destelbergen.be/


 

De Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst. 

Feiten en context 

Het meerjarenplan dient voor 15 september van het lopend jaar gecoördineerd door het centraal 
kerkbestuur worden ingediend bij de gemeenteoverheid waaronder de kerkfabrieken ressorteren;  

Het decreet van 7 mei 2004, artikel 33 dat bepaalt dat gestructureerd overleg dient georganiseerd te worden 
waarin de vragen en noden van de kerkfabriek op basis van een termijnvisie (via meerjarenplannen) worden 
voorgelegd zodat de financiële gevolgen ervan kunnen ingepast worden in het algemeen financieel beleid 
van de gemeente; 

Het ontwerp meerjarenplan 2020-2025 van de Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw  werd ingediend op 30 juni 
2019 bij het gemeentebestuur;  

a) exploitatietoelage 

 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

O.L.V ter 
Sneeuw 

10 350,93 17 980,52 18 576,45 18 734,74 18 879,34 18 891,22  

 

b) investeringstoelage 

 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

O.L.V ter 
Sneeuw 

42 000,00 40 000,00 31 550,00 37 500,00 37 500,00 0 

 

Vormvereisten 

Overeenkomstig artikel 55 van het kerkdecreet dient de gemeenteraad binnen de vijftig dagen advies te 
verlenen. Deze adviestermijn verstrijkt op 18 september 2019. 

Gunstig advies van het erkend representatief orgaan van 10 september 2019. 

Motivering 

De gemeentelijke bijdragen die in het meerjarenplan is opgenomen wordt opgenomen in het gemeentelijk 
meerjarenplan 2020-2025. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• De financieel directeur 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• Het centraal kerkbestuur ten aanzien van de secretaris, Marc De Graeve, Domus, 
Dendermondesteenweg 439, 9070 Destelbergen 

• De kerkfabriek OLV ter Sneeuw ten aanzien van de voorzitter, Raymond Roels, Groenstraat 55, 
9070 Destelbergen per mail naar raymond.roels@belgacom.net 

• Religiopoint, platform voor alle kerkfabrieken 

• Gemeentelijke website. 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. Goedkeuring wordt verleend aan de meerjarenplan 2020-2025 die op 30 juli 2019 werd 
ingediend door de Kerkfabriek O.L.V. ter Sneeuw. 

  



 

3. Goedkeuring meerjarenplan 2020-2025 – Kerkfabriek Heilig Kruis 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende erediensten, 
in het bijzonder artikel 55 dat bepaalt dat de rekeningen van de kerkfabrieken onderworpen zijn aan het 
advies van de gemeenteraad en aan de goedkeuring van de provinciegouverneur. 

Juridisch kader 

Het Besluit van de Vlaamse Regering van 5 september 2008 tot wijziging van het besluit van de Vlaamse 
regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van 
de erkende erediensten en van de centrale besturen van de erkende erediensten; 

Het Ministerieel Besluit van 5 september 2008 tot wijziging van het ministerieel besluit van 27 november 
2006 tot vaststelling van de modellen van de boekhouding van de besturen van de eredienst en ter 
uitvoering van artikel 46 van het besluit van de Vlaamse regering van 13 oktober 2006 houdende het 
algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de eredienst en van de centrale besturen 
van de eredienst; 

Het Ministerieel Besluit van 27 november 2006 houdende vaststelling van de modellen van de boekhouding 
van de besturen van de eredienst. 

Het Ministerieel besluit van 12 februari 2013 houdende de wijziging modellen boekhouding besturen van 
de eredienst. 

De Omzendbrief BB-2007/01 van 12 januari 2007 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst; 

De Omzendbrief BB 2008/06 van 18 juli 2008 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst;  

De Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst. 

Feiten en context 

Het meerjarenplan dient voor 15 september van het lopend jaar gecoördineerd door het centraal 
kerkbestuur worden ingediend bij de gemeenteoverheid waaronder de kerkfabrieken ressorteren;  

Het decreet van 7 mei 2004, artikel 33 dat bepaalt dat gestructureerd overleg dient georganiseerd te worden 
waarin de vragen en noden van de kerkfabriek op basis van een termijnvisie (via meerjarenplannen) worden 
voorgelegd zodat de financiële gevolgen ervan kunnen ingepast worden in het algemeen financieel beleid 
van de gemeente; 

Het ontwerp meerjarenplan 2020-2025 van de Kerkfabriek Heilig Kruis  werd ingediend op 30 juni 2019 bij 
het gemeentebestuur;  

a) exploitatietoelage 

 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Heilig 
Kruis 

0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

 
b) leningen en intresten 

 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Heilig Kruis 21 269,76 25 913,35 15 000,00 19 000,00 19 000,00 19 000,00 

 
Vormvereisten 

Overeenkomstig artikel 55 van het kerkdecreet dient de gemeenteraad binnen de vijftig dagen advies te 
verlenen. Deze adviestermijn verstrijkt op 18 september 2019. 

Gunstig advies van het erkend representatief orgaan van 10 september 2019. 

Motivering 

De gemeentelijke bijdragen die in het meerjarenplan is opgenomen wordt opgenomen in het gemeentelijk 
meerjarenplan 2020-2025. 



 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• De financieel beheerder 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan: 

• Religiopoint, het online platform voor alle kerkfabrieken. 

• De kerkfabriek Heilig Kruis ten aanzien van de voorzitter, De Wilde Lodewijk, Neerheide 6, 9070 
Heusden per mail naar lodewijk.de.wilde2@telenet.be 

• de gemeentelijke website 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. Goedkeuring wordt verleend aan de meerjarenplan 2020-2025 die op 30 juli 2019 werd 
ingediend door de Kerkfabriek Heilig Kruis. 

Openbare veiligheid 

Brandweer 

4. Goedkeuring dotatie 2020 Hulpverleningszone Centrum 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Zijn die investeringen nieuw?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Die hebben er al altijd in gezeten. Er is altijd een deel rond 
exploitatie, een deel rond investeringen en een deel pensioenen. In 2019 was het investeringsbedrag zelfs 
hoger, 49.000,- euro. Nu is er meer op exploitatie. Die stijgt navenant, van 511.000,- naar 558.000,- euro. 
In 2019 zijn we uiteindelijk ook hoger gestart en lager uitgekomen dan initieel begroot. Wat het dit jaar zal 
worden, weten we niet maar dit is in ieder geval de prognose op basis van deze deelsleutel.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Gelet op artikel 40 §1 van het decreet lokaal bestuur; 

Juridisch kader 

Artikelen 67 en 68 van Wet van 15 mei 2007 betreffende de Civiele Veiligheid. 

K.B. van 19 april 2014 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de hulpverleningszones. 

Feiten en context 

De dotaties voor de Hulpverleningszone Centrum worden jaarlijks vastgelegd door de raad op basis van 
een akkoord tussen de verschillende betrokken gemeenteraden. 

De gemeenteraadsbeslissing van heden betreffende het akkoord over de nieuwe financiële verdeelsleutel 
van de gemeentelijke dotaties (Destelbergen 2020 = 1,19%); 

Na de bespreking ervan in de begrotingscommissie keurde het zonecollege van de Hulpverleningszone 
Centrum op 4 september 2019 het ontwerp van de begroting voor het dienstjaar 2020 goed. 

In het gemeentelijk meerjarenplan 2020-2025 wordt de dotatie 2020 gebudgetteerd op 608.2013 euro. 

Vormvereisten 

De goedkeuring van de dotatie door de respectievelijke gemeenten die deel uitmaken van de 
Hulpverleningszone Centrum is vereist alvorens de zoneraad de begroting kan vaststellen. 

Omwille van de door de regelgeving vastgelegde termijnen inzake het goedkeuringstoezicht dient de 
begroting 2020 te worden vastgesteld in de zoneraad van oktober.  

Motivering 



 

De goedkeuring van de toezichthoudende overheid is vereist opdat de begroting uitvoerbaar zou zijn. Het 
bestuurlijk toezicht dient daarom een afschrift van de gemeenteraadsbesluiten betreffende de dotaties aan 
de zone te ontvangen om de begroting voor het dienstjaar 2020 definitief te kunnen goedkeuren. 

De definitieve goedkeuring van de begroting 2020 door de zoneraad is ingepland voor 16 oktober 2019 

Financiële aspecten 

In functie van het ontwerp van de begroting en de door de gemeenten aanvaarde verdeelsleutel worden 
voor 2019 door Destelbergen volgende dotaties toegekend aan de Hulpverleningszone Centrum: 

Voor exploitatie:   558.592,61 EUR 

Voor investeringen:    46.642,56 EUR  

Bijdrage pensioenen:   2.978,23 EUR 

TOTAAL:  608.213,40 EUR 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de financieel directeur. 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden overgemaakt aan: 

- Hulpverleningszone, Roggestraat 70 - 9000 Gent 

- Gouverneur Oost-Vlaanderen, Federale diensten van de gouverneur, Kalandeberg 1, 9000 Gent 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend aan de gemeentelijke dotatie voor 2020 voor de hulpverleningszone 
Centrum: 

Voor exploitatie:   558.592,61 EUR 

Voor investeringen:    46.642,56 EUR  

Bijdrage pensioenen:   2.978,23 EUR 

TOTAAL:  608.213,40 EUR 

Artikel 2. De gemeentelijke dotatie voor 2020 zal worden gestort op rekening van de Hulpverleningszone 
Centrum, BE03 0910 1965 7784. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Kapitaal 

5. Goedkeuring garantieverklaring strategische participaties Zefier 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) en raadslid Vanden Hove (Open VLD) lichten toe en vragen de 
goedkeuring. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Als ik het goed begrijp is het de doelstelling om kosten bij toekomstige 
projecten te vermijden door daar nu al een engagement rond te nemen onder de vorm van een borgstelling. 
Welke projecten voorziet het bestuur in de komende jaren, waarvoor we die kosten zouden kunnen 
vermijden?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Het is niet omdat wij geen projecten gaan lanceren, dat onze 
buurgemeenten dat niet kunnen. Als het onze buurgemeenten niet zijn, dan kan een buurgemeente 
daarvan een initiatief nemen. Daar zouden we kunnen in stappen. We verbinden ons tot niets vanavond 
maar het zou zonde zijn om op dat moment 2.500 euro te moeten betalen aan de Belgische nationale bank. 
Ik zie het dus wel als een opportuniteit om die garantieverklaring goed te keuren. We moeten natuurlijk 
eerlijk zijn als het gaat om duurzame energieprojecten. Er is niet veel plaats in onze gemeente om een 
windmolen te zetten. Misschien is er in Melle of in Gent wel nog plaats.” 

  



 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Decreet lokaal bestuur artikel 40 §1, 5° betreft 5° het goedkeuren van beheersovereenkomsten en 
samenwerkingsovereenkomsten als vermeld in artikel 196, 234 en 247; 

Decreet lokaal bestuur artikel 247 betreft samenwerkingsovereenkomsten tussen de gemeente en de 
gemeentelijke vennootschap, vereniging of stichting in functie van de uitvoering van de taken van 
gemeentelijk belang. 

Juridisch kader 

Gemeenteraadsbesluit van 23 november 2017 betreft de goedkeuring van de agenda van de buitengewone 
algemene vergadering van Finiwo op 15 december 2017 en de goedkeuring van de 
herstructureringsoperatie van de Vlaamse financieringsverenigingen en inkanteling van een deel van de 
activiteiten van Finiwo in Imewo en Zefier CVBA. 

Feiten en context 

Eind december 2017 beslisten de algemene vergaderingen van de Vlaamse financieringsverenigingen 
Figga, Finea, Fingem, Finilek en Finiwo tot volledige opsplitsing van hun activiteiten. Alle participaties in 
milieuvriendelijke energieprojecten zouden daarbij overgedragen worden aan de nieuwe holding Zefier 
CVBA. 

De splitsing van voornoemde financieringsverenigingen is op 1 april 2018 in werking getreden. Sinds 1 april 
2018 is Destelbergen vennoot van de coöperatieve vennootschap met beperkte aansprakelijkheid Zefier, 
met maatschappelijke zetel te Koning Albert II-laan 37, 1030 Schaarbeek en geregistreerd bij de 
Kruispuntbank van Ondernemingen (RPR Brussel, Nederlandstalige afdeling) 0680.832.904 (de 
“Vennootschap”);  

De financieringsvereniging FINIWO is opgehouden te bestaan, en het vermogen is overgedragen aan 
enerzijds Zefier CVBA en anderzijds Fluvius. 

Vormvereisten 

Het dossier werd technisch toegelicht tijdens de commissie intergemeentelijke samenwerkingsverbanden 
op 18 september 2019. 

Motivering 

Artikel 13, §1 van de statuten van de Vennootschap bepaalt dat de vennoten elk voor hun deel de 
verbintenis aangaan de leningen te waarborgen die de Vennootschap heeft aangegaan met het oog op de 
verwerving voor hun rekening van Strategische Participaties (zoals gedefinieerd in de statuten van de 
Vennootschap) en voor het financieren van de ondernemingen waarop deze Strategische Participaties 
betrekking hebben; 

Overeenkomstig artikel 13, §2 en §3 zijn de vennoten van de Vennootschap de verbintenis aangegaan om 
de lasten (interesten en aflossingen) waartoe de Vennootschap zich heeft verbonden in het kader van de 
verwerving van de Strategische Participaties, en de eventuele tekorten tussen de lasten en beheerskosten 
gedragen door de Vennootschap voor de verwerving van Strategische Participaties enerzijds en inkomsten 
uit die Strategische Participaties anderzijds, te zullen dekken; 

De Vennootschap is in het verleden financieringen aangegaan (of heeft overgenomen als rechtsopvolger 
van de Vlaamse financieringsverenigingen Figga, Finea, Fingem, Finilek en Finiwo) en zal in de toekomst 
aangaan, al dan niet met tussenkomst van een financiële instelling (hierna de “Arranger”); 

De Vennootschap heeft de intentie om een thesauriebewijzenprogramma op te zetten teneinde de 
verwerving van Strategische Participaties voor rekening van haar vennoten te financieren en dit met als 
Arranger Belfius Bank NV, met maatschappelijke zetel te Karel Rogierplein 11, 1210 Brussel en 
geregistreerd bij de Kruispuntbank van Ondernemingen onder nummer (RPR Brussel, Franstalige afdeling) 
0403.201.185 (het “Programma”); 

Destelbergen wenst voor de goede orde en voor zoveel als nodig de werking van artikel 13 van de statuten 
van de Vennootschap te erkennen en om die reden de waarborg zoals daarin voorzien met betrekking tot 
de huidige en toekomstige financieringen uitdrukkelijk wenst te bevestigen; 

De waarborg vergroot de toegang van de Vennootschap tot de financiële markten, hetgeen mede in het 
belang van de gemeente  is, omdat dit de financierbaarheid van de Strategische Participaties die de 
Vennootschap houdt voor rekening van de gemeente, en het rendement hierop, vergroot; 

  



 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Eveline Hoste, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a stemmen voor: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Vlaams Belang onthouden zich: Henriette Scheire 

Artikel 1. Zich als vennoot van de Vennootschap onvoorwaardelijk en onherroepelijk borg te stellen ten 
aanzien van (hierna de “Borgstelling”; de begunstigde(n) van deze financiering(en) hierna de 
“Begunstigde(n)”):  

(a) alle schulden (zowel huidig als toekomstig, bestaand of voorwaardelijk, als primaire 
schuldenaar of niet) in hoofdsom die de Vennootschap of één van haar rechtsvoorgangers is 
aangegaan en zal aangaan op verzoek van de gemeente(inclusief, doch zonder afbreuk te doen 
aan de algemeenheid van de borg, dat deel van het Programma aangegaan op verzoek van de 
gemeente) en alle (bank)garanties die de Vennootschap heeft afgegeven op verzoek van enige 
financier, in het kader van de verwerving van die (en dat gedeelte van de) Strategische 
Participaties die de Vennootschap voor haar rekening aanhoudt, met inbegrip van 
herfinancieringen van bestaande financieringen of nieuwe leningen voor (dat gedeelte van de) 
bestaande Strategische Participaties die de Vennootschap voor haar rekening aanhoudt, 
evenals alle interesten (met inbegrip van de verwijlinteresten), wederbeleggingsvergoedingen, 
vorderingen voor vergoedingen verschuldigd aan een financier of een (zekerheids)agent die 
optreedt namens de financier(s), schadevergoedingen en alle andere kosten en bijhorigheden 
die daaruit voortvloeien (de “Financieringen”); 

(b) in het bijzonder en zonder te willen afwijken van hetgeen bepaald onder (a), de verplichting tot 
vrijwaring en schadeloosstelling van de Arranger (in elke hoedanigheid die het opneemt in het 
kader van het Programma) voor alle verliezen, aansprakelijkheidsvorderingen, kosten, 
ingestelde eisen, schade, rechtsvorderingen, verzoeken of uitgaven (met inbegrip van, maar 
niet beperkt tot, alle redelijke kosten, lasten en uitgaven voor onderzoek en verdediging, 
juridische kosten en uitgaven) die de Arranger onder enige hoedanigheid in het kader van het 
Programma zou kunnen lijden of maken ten gevolge van of in verband met of op basis van de 
uitoefening van diens volmachten en plichten overeenkomstig de documentatie met betrekking 
tot het Programma en dit in het kader van de verwerving van die (en dat gedeelte van de) 
Strategische Participaties aangegaan op verzoek en voor rekening van de gemeente (de 
“Schadeloosstellingsverbintenis”). 

Artikel 2. De verbintenissen onder de Borgstelling, naar verzoek van de Begunstigde(n) volledig of 
gedeeltelijk, in één keer of in verschillende keren, te voldoen binnen de vijftien werkdagen na het 
verzenden van een aangetekende brief waarin de Begunstigde(n) middels de nodige stavingsstukken 
aantoont dat: 

(a) de Vennootschap in gebreke is gebleven om binnen 30 Werkdagen na hiertoe aangemaand te 
zijn door de Begunstigde een betaling of enige andere verbintenis onder of in verband met één 
van de Financieringen of de Schadeloosstellingsverbintenis uit te voeren; of 

(b) er zich een geval van vervroegde opeisbaarheid heeft voorgedaan onder één van de 
overeenkomsten die tussen de Vennootschap en de Begunstigde is aangegaan en onder de 
Financieringen of de Schadeloosstellingsverbintenis valt; of 



 

(c) (i) enige rechterlijke uitspraak werd genomen of enige wettelijke procedure hangende is die tot 
gevolg heeft of tot gevolg kan hebben dat er een staking van betaling door de Vennootschap is, 
of (ii) een procedure werd gestart die de Vennootschap bescherming kan verlenen tegen haar 
schuldeisers (met inbegrip van collectieve schuldenregeling, uitstel van betaling of gerechtelijke 
reorganisatie), of (iii) een (gerechtelijke) ontbinding, de vereffening, of enige andere 
gelijkaardige procedure met betrekking tot de Schuldenaar is opgestart, of (iv) er sprake is van 
enig ander geval van samenloop in hoofde van de Begunstigde. 

Artikel 3. De Borgstelling aan te gaan omwille van de reden(en) vermeld in het overwegend gedeelte en 
dat deze geen intuitu personae karakter heeft naar de Begunstigde(n) toe; 

Artikel 4. Te erkennen dat de Borgstelling een voortdurende zekerheid is, die geen afbreuk zal ondervinden 
van of aangetast zal worden door elke andere zekerheid, elk ander rechtsmiddel of door overdracht (met 
inbegrip van fusie, splitsing of enige andere overdracht onder algemene titel) van een Financiering, de 
Schadeloosstellingsverbintenis of de Borgstelling, niet vervallen zal zijn door eender welke tussentijdse 
betaling of vergoeding van eender welk deel van de Financieringen of de Schadeloosstellingsverbintenis, 
of door enige vereffening van rekeningen en dat zij zal blijven bestaan voor het volledige bedrag van de 
Financieringen of de Schadeloosstellingsverbintenis, ongeacht een eventuele verkoop van een 
Strategische Participatie of waardeschommeling; 

Artikel 5. Kennis te nemen van het Information Memorandum van het Programma en dit zonder voorbehoud 
te aanvaarden; 

Artikel 6. Zich niet te zullen beroepen op de bepalingen van eventuele overeenkomsten tussen zichzelf en 
de Vennootschap en/of enige Begunstigde, noch op om het even welke beschikking om haar verplichtingen 
uit hoofde van deze Borgstelling niet uit te voeren, noch zal zij zich beroepen op enig recht van regres, 
schuldvergelijking of subrogatie ten opzichte van eender welke partij met inbegrip van de Vennootschap 
en de Begunstigde zo lang de gemeente vennoot is van de Vennootschap; 

Artikel 7. Aan de Begunstigde of de Arranger het recht toe te staan om aan de Vennootschap alle uitstel, 
voordelen en schikkingen toe te kennen die Begunstigden en de Arranger geschikt achten; 

Artikel 8. Uitdrukkelijk te verklaren dat de Borgstelling op geen enkele manier zal worden benadeeld of 
aangetast door enig verloop van tijd of afstand van recht, toegestaan door, of een schikking met, een 
Begunstigde of enige andere persoon, door een vernieuwing, wijziging (hoe fundamenteel ook) van of 
bijvoegsel aan een Financiering of de Schadeloosstellingsverbintenis, de statuten van de Vennootschap of 
enig ander document, door het nemen, de verandering, de hernieuwing of de vrijgave van of de weigering 
of het nalaten van het uitvoeren of afdwingen van eender welk recht, rechtsmiddel of zekerheid met 
betrekking tot de Borgstelling of door iets te doen of niet te doen, dat in afwezigheid van deze bepaling de 
Borgstelling zou kunnen vrijgeven; 

Artikel 9. De Begunstigde(n) en de Arranger uitdrukkelijk te ontslagen van de verplichting de gemeente 
kennis te geven van enige wijziging aan enige Financiering of Schadeloosstellingsverbintenis; 

Artikel 10. Voor zover van toepassing en zo ruim als toegelaten onder het toepasselijk recht, uitdrukkelijk 
en zonder enig voorbehoud afstand te doen van alle verweermiddelen, excepties en voorrechten met 
inbegrip van, doch niet uitsluitend, het voordeel van de artikelen 1253 (vrije toerekening van betaling door 
de schuldenaar), 1285 en 1287 (kwijtschelding van een schuldenaar), 2021 en 2022 (voorrecht van 
uitwinning), 2028 en 2029 (regres borgsteller), 2032 (proactief verhaalsrecht) en 2037, 2038 en 2039 
(tenietgaan van de borgstelling) van het Belgisch Burgerlijk Wetboek; 

Artikel 11. Volmacht te verlenen aan de Vennootschap, en haar secretaris, om alle handelingen te stellen 
(met inbegrip van het opstellen en ondertekenen van alle aangiftes, kennisgevingen, registraties en 
informatiememoranda) die op dit ogenblik of in de toekomst nodig of nuttig zouden kunnen zijn voor de 
creatie, de tegenstelbaarheid, het behoud of de uitwinning van de Borgstelling. 

Burger en welzijn 

Begraafplaatsen 

6. Goedkeuring procedure tot verwijdering en ontruiming van vervallen en verwaarloosde 
concessies op de begraafplaatsen Destelbergen en Heusden 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik heb een praktische vraag. Er zat een Excel bij met een overzicht van 
de kindergraven. Het was me niet duidelijk of de mensen wilden dat die verlengd worden of net niet.” 



 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik denk dat die graven mogen weggehaald worden. Men kan 
sowieso geen kosteloze concessie verlengen. De lijsten in bijlage tonen de graven die niet verlengd 
worden. Die gaan dus weg.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Dan zijn er maar twee kindergraven die in concessie gaan.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Er zijn in Destelbergen 21 kindergraven. Soms gaat het om 
naamloze graven, omdat ze al zodanig oud zijn.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Dus waar niets bij staat in de laatste kolom.... Wat betekent dat dan?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat ze kosteloos zijn en dus niet verlengd worden. Het 
afdelingshoofd Burgerzaken is daar heel consciëntieus mee bezig.” 

Algemeen directeur Gert Deryckere zegt: “Misschien moeten we toch nog eens dubbelchecken? In de 
vermelding staat dat de concessie van 5 graven beëindigd wordt.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “En wat gaat er dan met die andere gebeuren?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Mogelijk hebben sommige mensen niet gereageerd. Ik denk zelfs 
dat er in het museum in de boeken gezocht is naar erfgenamen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik ken iemand in de lijst en wil er zeker van zijn dat deze informatie correct 
is.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik ben bijna zeker van wel.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Het doet ons plezier om te horen dat het kerkhof gaat verfraaid worden maar 
mag ik er de nadruk op leggen dat het nu heel moeilijk is voor mensen in een rolstoel om tot bij het graf 
van een geliefde te komen? Ik ben regelmatig op het kerkhof en dat valt me wel op. Ik hoop dus dat daar 
zeker mee rekening zal gehouden worden.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik denk dat we dat als aandachtspunt kunnen meenemen in de 
verdere bespreking.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Gemeentedecreet art. 28 

Decreet op de begraafplaatsen en de lijkbezorging van 16 januari 2004, art. 26 

Juridisch kader 

Decreet op de begraafplaatsen en de lijkbezorging van 16 januari 2004, van toepassing sedert 1 juli 2004, 
art. 18 

Het besluit van de Vlaamse regering van 14 mei 2004 tot organisatie, inrichting en beheer van de 
begraafplaatsen en de crematoria, art. 13 t.e.m. art. 16 

Gelet op de omzendbrief van 10 maart 2006 betreffende de toepassing van het decreet van 16 januari 
2004 op de begraafplaatsen en de lijkbezorging en de uitvoeringsbesluiten. 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 24 juni 2004 betreffende de vaststelling van het politiereglement op de 
gemeentelijke begraafplaatsen. 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 23 november 2006 betreffende de aanpassing van politiereglement op de 
gemeentelijke begraafplaatsen. 

Gemeenteraadsbeslissing van 21 februari 2013 betreffende het tariefreglement voor grafconcessies. 

Beslissing college van burgemeester en schepenen betreffende de procedure vervallen concessies van 27 
februari 2018. 

Feiten en context 

Het gemeentebestuur stelt op beide begraafplaatsen geconcedeerde grond ter beschikking aan de familie 
van de overledenen na betaling van het vooropgestelde tarief. 

Voor 1971 werden op beide begraafplaatsen eeuwigdurende concessies verleend.  
Deze concessies werden door wet van 20.07.1971 omgezet naar concessies voor 50 jaar, telkens 
opnieuw kosteloos te verlengen. 

De gemeente Heusden heeft destijds op 28.03.1974 alle eeuwigdurende concessies van ambtswege 
verlengd voor 50 jaar. 



 

Na de wet van 1971 werden de concessies op beide begraafplaatsen toegekend voor 50 jaar. 

Op 24 juni 2004 werd beslist om een concessietermijn van 30 jaar toe te staan. 

Door de digitalisatie van de begraafplaatsen is nu eenvoudig te achterhalen welke concessies vervallen 
zijn.  
Daarnaast werd ter plaatse nagegaan welke graven verwaarloosd zijn. 

Op 27.02.2018 keurde het college van burgemeester en schepenen de procedure goed voor 
verwaarloosde en vervallen concessies.  

Er zijn 4 soorten concessies waarbij de dienst burgerlijke stand de procedure van verval en verwaarlozing 
heeft toegepast: 

- Concessies waarvan de termijn verstreken is :  
Er werd gedurende 1 jaar een bericht tot hernieuwing aangeplakt aan het graf zodat de familie 
contact kon opnemen met de dienst burgerlijke stand om al dan niet de concessie te hernieuwen. 

- Verwaarloosde concessies waarvan de eindtermijn verstreken is :   
Er werd gedurende 1 jaar een bericht van verwaarlozing aangeplakt aan het graf zodat de familie 
contact kon opnemen met de dienst burgerlijke stand, het graf kon herstellen en daarna kon 
overgaan tot hernieuwing van de concessie. 

- Verwaarloosde concessies waarvan de eindtermijn niet verstreken is: 
Er werd gedurende 1 jaar een bericht van verwaarlozing aangeplakt aan het graf zodat de familie 
contact kon opnemen met de dienst burgerlijke stand en het graf kon herstellen. Aangezien de 
eindtermijn van deze graven nog niet verstreken was, werd in de mate van het mogelijke 
erfgenamen opgezocht en aangeschreven. 
De nabestaanden konden de concessie na herstel vroegtijdig hernieuwen indien zij dit wensten. 

- Kinderbegraafplaatsen 
Het college van burgemeester en schepenen besliste op 28.11.2017 om de nabestaanden van 
vervallen kosteloze/betalende concessies op de kinderbegraafplaats de kans te geven de 
concessie kosteloos te hernieuwen tot 01.01.2025, eventueel na herstelling. 
De vervallen eeuwigdurende concessies op de kinderbegraafplaats konden vanzelfsprekend 
kosteloos hernieuwd worden voor 50 jaar. 

De nabestaanden hebben meer dan een jaar de tijd gehad om contact op te nemen met de dienst 
burgerlijke stand om inlichtingen in te winnen en de concessie te hernieuwen, te herstellen of voortijdig te 
beëindigen.  

De graven waarvoor geen verlenging werd aangevraagd of herstel werd toegepast, komen nu in 
aanmerking voor de procedure tot ontruiming. 

Vormvereisten 

De wetgever verplicht een individueel bericht aan elk graf en een bericht aan de ingang van de 
begraafplaatsen aan te plakken gedurende 1 jaar.   

De verwaarlozing werd geconstateerd in een akte van de burgemeester. 

De bekendmakingen van vervallen concessies/verwaarloosde concessies via aanplakking werden 
aangebracht ten laatste op 09.04.2018, individueel aan het graf en aan de ingang van de 
begraafplaatsen.  

De gemeenteraad beslist over het beëindigen van verwaarloosde concessies waarvan de concessie nog 
niet verstreken is. 

De gemeenteraad beslist over de bestemming van de stoffelijke resten. 
Artikel 18 van het politiereglement op de gemeentelijke begraafplaatsen bepaalt dat de resten die 
aangetroffen worden binnen de omheining van de begraafplaats worden begraven in een “knekelput”. 

Bij de ontruiming van de graven moet er echter enkel tot ontknekeling worden overgegaan indien: 
er geen minimumdiepte van 65 cm kan gerespecteerd worden  
in het perceel drie stoffelijke overschotten boven elkaar begraven zijn. 

Motivering 

Vervallen (eeuwigdurende) concessies op de begraafplaatsen moeten hernieuwd worden. De 
hernieuwing kan aangevraagd worden door elke belanghebbende.  



 

De geconcedeerde gronden moeten onderhouden worden door de nabestaanden.  
De gemeente moet de orde en de openbare veiligheid op de begraafplaatsen handhaven.  
Ze kan namelijk aansprakelijk gesteld worden voor schade aan personen en monumenten ten gevolge 
van het gebrek aan onderhoud van geconcedeerde graven. 
Verwaarloosde graven zorgen bovendien voor een onverzorgde indruk op de begraafplaatsen. 

De nabestaanden van bovenvermelde concessies hebben meer dan 1 jaar de tijd gehad om de dienst 
burgerlijke stand te contacteren en het nodige te doen. 

De ontruimingswerken van bovenvermelde procedures zullen eind volgend jaar uitgevoerd worden 
samen met de ontruiming van de kosteloze concessie, waarvan de procedure tot de ontruiming van dit 
najaar opgestart wordt met een bekendmaking van 1 jaar. 

Financiële aspecten 

Het ontruimen van de begraafplaatsen gebeurt in eigen beheer. 

Interne communicatie 

De dienst Technische Zaken en de dienst Burgerzaken worden op de hoogte gebracht van deze beslissing. 

Externe communicatie 

De nabestaanden zullen op de hoogte gesteld worden van de ontruiming via een aanplakking aan de 
ingang van de begraafplaats. Daarnaast zal de berichtgeving gebeuren via de gemeentelijke 
informatiekanalen, website en infoblad. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De gemeenteraad keurt de procedure goed voor de ontruiming van vervallen en verwaarloosde 
concessies op de begraafplaatsen Heusden en Destelbergen, die vermeld zijn in de lijsten als bijlage. 

Artikel 2. De nabestaanden kunnen vanaf 01 mei 2020 de graftekens en/of voorwerpen weghalen. 

Artikel 3. Bij de ontruiming van de graven zal pas overgegaan worden tot ontknekeling indien er niet aan 
onderstaande voorwaarden kan voldaan worden, nl. 
 geen minimumdiepte van 65 cm kan gerespecteerd worden  
 in het perceel reeds drie stoffelijke overschotten boven elkaar begraven zijn. 
Bij ontknekeling zullen de stoffelijke resten begraven worden in een “knekelput”.  
De assen van de urnen uit kosteloze columbariums worden uitgestrooid op de strooiweide.  

7. Goedkeuring procedure tot verwijdering en ontruiming van vervallen niet-geconcedeerde 
graven op de begraafplaatsen Destelbergen en Heusden 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Gemeentedecreet art. 28 

Decreet op de begraafplaatsen en de lijkbezorging van 16 januari 2004, art. 26 

Juridisch kader 

Decreet op de begraafplaatsen en de lijkbezorging van 16 januari 2004, van toepassing sedert 1 juli 2004, 
art. 18 

Het besluit van de Vlaamse regering van 14 mei 2004 tot organisatie, inrichting en beheer van de 
begraafplaatsen en de crematoria, art. 13 t.e.m. art. 16 

Gelet op de omzendbrief van 10 maart 2006 betreffende de toepassing van het decreet van 16 januari 
2004 op de begraafplaatsen en de lijkbezorging en de uitvoeringsbesluiten. 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 24 juni 2004 betreffende de vaststelling van het politiereglement op de 
gemeentelijke begraafplaatsen. 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 23 november 2006 betreffende de aanpassing van politiereglement op de 
gemeentelijke begraafplaatsen. 

Gemeenteraadsbeslissing van 21 februari 2013 betreffende het tariefreglement voor grafconcessies. 

  



 

Feiten en context 

Op de begraafplaatsen van Heusden en Destelbergen worden niet-geconcedeerde gronden alsook 
kosteloze columbariums en urnenvelden voor 15 jaar ter beschikking gesteld.  
Na een termijn van 15 jaar kan de gemeente overgaan tot ontruiming van een niet-geconcedeerd 
graf/asurne. 

Vormvereisten 

Een niet-geconcedeerde begraafplaats mag enkel verwijderd worden nadat gedurende een jaar een 
afschrift van de beslissing tot verwijdering, zowel bij het graf/columbarium/urnenveld als aan de ingang 
van de begraafplaats, wordt uitgehangen. 

Nabestaanden die deze kosteloze termijn willen verlengen, moeten een nieuwe concessie in 
geconcedeerde grond aanvragen. 

Vanaf het einde van de procedure is de gemeente verantwoordelijk voor de grafmonumenten en de 
toestand waarin zij zich bevinden. 

De gemeenteraad beslist over de bestemming van de stoffelijke resten. 
Artikel 18 van het politiereglement op de gemeentelijke begraafplaatsen bepaalt dat de resten die 
aangetroffen worden binnen de omheining van de begraafplaats worden begraven in een “knekelput”. 

Bij de ontruiming van de graven moet er echter enkel tot ontknekeling worden overgegaan indien: 
er geen minimumdiepte van 65 cm kan gerespecteerd worden  
in het perceel drie stoffelijke overschotten boven elkaar begraven zijn. 

De assen van de urnen uit kosteloze columbariums/urnenveld worden uitgestrooid op de strooiweide. 

Motivering 

De termijn van de niet-geconcedeerde graven/columbariums/urnenvelden op de begraafplaatsen 
Heusden en Destelbergen, die tot en met 2005 werden toegekend, is verstreken of zal het komende jaar 
verstrijken. 

Om het niet-discriminatieprincipe te kunnen respecteren, is het aangewezen de  
niet-geconcedeerde gronden na het verstrijken van de termijn te ontruimen.  
Men discrimineert immers de betalende concessies. 
Bovendien is het perk van kosteloze concessies op de begraafplaats Destelbergen bijna volzet. 

Het geregeld ontruimen van de niet-geconcedeerde percelen, heeft een gunstig gevolg op het ruimtelijk 
beleid van de begraafplaatsen. Er worden ruimten gecreëerd die voor herinrichting vatbaar zijn. 

Wanneer de niet-geconcedeerde begravingen niet regelmatig worden ontruimd, ontstaan er situaties 
waarbij men te maken krijgt met verwaarloosde, vervallen en omgevallen grafmonumenten waar men 
geen maatregelen tegen kan nemen.  
Er kan namelijk geen procedure van verwaarlozing op de grafmonumenten van de niet-geconcedeerde 
begravingen toegepast worden.  
De gemeente kan dan aansprakelijk gesteld worden. 

Financiële aspecten 

Het ontruimen van de begraafplaatsen gebeurt in eigen beheer. 

Interne communicatie 

De dienst Technische Zaken en de dienst Burgerzaken worden op de hoogte gebracht van deze beslissing. 

Externe communicatie 

De nabestaanden worden op de hoogte gebracht door aanplakking aan het graf en aan de ingang op de 
begraafplaats. De dienst burgerzaken zal trachten, in de mate van het mogelijke, om mogelijke 
nabestaanden aan te schrijven. 
Verder zullen de plannen tot ontruiming bekend gemaakt worden via het infoblad en de website. 
De medewerker van de burgerlijke stand zal ook steeds ter beschikking staan voor advies en vragen. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. Op de begraafplaats Destelbergen en Heusden worden de vervallen niet-geconcedeerde 
graven en columbariums ontruimd die vermeld zijn op de lijsten als bijlage. 

Artikel 2. De procedure van ontruiming van niet-geconcedeerde graven/columbariums start op 
1 oktober 2019. 



 

Artikel 3. De procedure tot ontruiming wordt aan de ingang van de begraafplaats en individueel aan het 
graf/columbarium bekendgemaakt. In de mate van het mogelijke zal een nabestaande 
(echtgenoot/partner/bloedverwant) op de hoogte gebracht worden van deze beslissing. 
Bijkomende bekendmakingen worden voorzien via het gemeentelijk infoblad en de website. 

Artikel 4. De nabestaanden kunnen vanaf 01 mei 2020 de graftekens en/of voorwerpen weghalen. 

Artikel 5. Bij de ontruiming van de graven zal pas overgegaan worden tot ontknekeling indien er niet aan 
onderstaande voorwaarden kan voldaan worden, nl. 
 geen minimumdiepte van 65 cm kan gerespecteerd worden  
 in het perceel reeds drie stoffelijke overschotten boven elkaar begraven zijn. 
Bij ontknekeling zullen de stoffelijke resten begraven worden in een “knekelput”.  
De assen van de urnen uit kosteloze columbariums worden uitgestrooid op de strooiweide.  

Vrije tijd 

Algemeen 

8. UiTPAS-regio Gent: goedkeuring samenwerkingsovereenkomsten (n.a.v. toetreding Melle en 
Lochristi) 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “U hebt eigenlijk al een paar van mijn vragen beantwoord, maar ik zal ze toch 
nog eens stellen. Ik weet dat we het er in het OCMW over gehad hebben en dat het de bedoeling was de 
sociaal zwakkeren te bereiken. Mijn vraag is of het hier in Destelbergen lukt om die mensen te bereiken. 
Zo niet, hoe wordt dat verder opgevolgd? Hoe worden die mensen benaderd en hoe worden ze gemotiveerd 
om deel te nemen aan culturele activiteiten? U zegt dat de pas 5 euro kost voor een volwassene, maar ik 
neem aan dat de mensen die in het gemeentehuis werken, de UiTPAS goedkoper kunnen aankopen.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ja, zij kunnen de pas kopen aan een verminderd tarief.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik weet dat ik ervoor geijverd heb om voor iedereen hetzelfde tarief toe te 
passen. We zouden graag eens een totaal financieel plaatje zien. Misschien kunnen we daaruit opmaken 
dat het voor iedereen haalbaar is. Voor mij kan het niet dat er een verschil gemaakt wordt tussen mensen. 
Ik zou iedereen dezelfde prijs laten betalen. Dat kunnen we bekijken als we het volledige financieel plaatje 
hebben.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik denk dat het een beslissing is geweest van vroeger om het 
gemeentepersoneel een verminderd tarief toe te passen.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik weet dat ik dat toen niet heb goedgekeurd. Er zijn altijd mensen die uit de 
boot vallen. Laat het voor iedereen gelijk zijn.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Er zijn wel al wat cijfers gekend. Er zijn 1084 passen verkocht 
met daarvan 400 passen aan het kansentarief. We zien toch een opmars. Van die 1084 maken 912 mensen 
actief gebruik van de UiTPAS. We zijn ook gestart met ons gemeentelijk aanbod binnen het jeugdwerk en 
sportkampen. Er zijn ook een aantal verenigingen bijgekomen, zoals turnclub Athena, de RACSO, de 
balletschool, Yoga Joke, de harmonie, kunstkring Damvallei,... In en rond Destelbergen zijn de belangrijkste 
trekkers het zwembad Rozebroeken, de Gentse stadswinkel en Sfinx. We moeten uiteindelijk vaststellen 
dat er een betere instroom is voor de kampen. Het voordeel van de UiTPAS is dat het helemaal niet 
stigmatiserend is. De pas ziet er voor iedereen hetzelfde uit en men moet echt badgen om te weten welke 
tarief toegepast wordt.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We hebben de cijfers van de deelnames aan de jeugdkampen 
opgevraagd. In 2018 waren er 113 deelnemers aan 34 kampen voor wie het kansentarief gold, of 53 unieke 
kinderen. Sommige kinderen hebben dus meerdere kampen gedaan. Zij betaalden voor Tureluur 
bijvoorbeeld maar 7 euro voor een week. In 2019 zien we dat dat gestegen is naar 167 deelnemers. Het 
wordt dus meer en meer gebruikt. Het aantal kinderen is gestegen naar 84. Dat zijn dus 30 extra kinderen 
die een zinvolle vakantieopvulling hebben gehad.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Nog ter aanvulling, in verband met sport: in 2018 zijn er 40 
kampweken verkocht aan kortingstarief. In 2019 waren dat er 64. Dat is toch ook een significante stijging. 
Dat zijn uiteraard absolute cijfers. Intussen hebben we ook relatieve cijfers opgevraagd, namelijk dit aantal 
ten opzichte van het totaal aantal kampdeelnemers. Dat zegt soms meer. Als we die informatie ontvangen, 
zullen we dat ook delen.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Nemen de zwakkeren of de anderstaligen ook deel bij clubs als Athena 
bijvoorbeeld, of doen zij enkel de kampen? Nemen zij ook deel aan andere activiteiten?” 



 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik zou via het afdelingshoofd Vrije Tijd eens moeten vragen of 
hij daar zicht op heeft. Dat weet ik niet. Sowieso zien we dat de aantallen in opmars zijn binnen de groep 
waarvoor kansentarief wordt toegepast. In 2018 hebben we 3.141,- euro betaald. In 2019 stijgt dat al naar 
4.500,- euro. Het feit dat dat in stijgende lijn zit, zegt al veel. Ik denk wel dat die kinderen hun weg vinden 
naar de clubs. Ik ga nog eens polsen.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Kan u nog eens herhalen hoeveel mensen een UiTPAS hebben aan 
kansentarief? 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Van de 1084 zijn er 400 UiTPASsen verkocht aan kansentarief. 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Dat is indrukwekkend veel, en dat terwijl er maar 5 behoeftigen zijn in 
onze gemeente...” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 40, § 1, en artikel 56,§ 1. 

Juridisch kader 

Decreet van 6 juli 2012 betreffende het Lokaal Cultuurbeleid 

Gemeenteraadsbeslissing van 26 oktober 2017 houdende goedkeuring aansluiting bij UiTPAS regio Gent 

Gemeenteraadsbeslissing van 20 september 2018 houdende goedkeuring addendum GDPR bij UiTPAS-
samenwerkingsovereenkomsten 

Feiten en context 

Het UiTPAS-programma is een participatiebevorderend project van Publiq vzw, Henegouwenkaai 41-43, 
1080 Sint-Jans-Molenbeek, in opdracht van de Vlaamse overheid. UiTPAS is een instrument voor 
verbreding, verhoging en verdieping van vrijetijdsparticipatie van alle Vlamingen, met bijzondere aandacht 
voor mensen in armoede. 

UiTPAS Gent werd gelanceerd als project van Stad Gent en is in januari 2018 met de aansluiting van de 
gemeenten Destelbergen en Merelbeke uitgebreid tot UiTPAS Regio Gent. In februari 2019 coördineerde 
Publiq vzw een overleg met de randgemeenten van UiTPAS Regio Gent om na te gaan hoe de regiowerking 
verder uitgebreid zou kunnen worden. Na dit overleg stuurden de gemeenten Melle en Lochristi een formele 
engagementsverklaring tot aansluiten aan de besturen van de UiTPAS Regio Gent. 

De aansluiting van Melle en Lochristi bij UiTPAS Regio Gent zou aanvangen op 1 januari 2020.  

Door de uitbreiding van de UiTPAS-regio en de nieuwe privacy-afspraken in het kader van de GDPR-
wetgeving is de modelovereenkomst met organisatoren voor de acceptatie van het UiTPAS-programma 
aangepast. De nieuwe versie van deze overeenkomst zal de modelovereenkomst die goedgekeurd werd 
door de gemeenteraad van 26 oktober 2017 vervangen. 

Vormvereisten 

• Algemene voorwaarden 

• Gebruiksvoorwaarden UiTPAS (algemeen + lokaal) 

• Basisovereenkomst UiTPAS Regio Gent 

• Overeenkomst regionale samenwerking UiTPAS Regio Gent  

• Samenwerkingsovereenkomst met UiTPAS-partners 

• Privacyverklaring UiTPAS 

Motivering 

Vrijetijdsparticipatie stopt niet aan gemeentegrenzen. Binnen de context van de verdere uitrol van UiTPAS 
in Vlaanderen zijn met de aansluiting van Merelbeke en Destelbergen de eerste stappen naar een 
regiowerking gezet voor UiTPAS Regio Gent. De regiowerking omhelst dat, naast het eigen gemeentelijk 
aanbod op het vlak van cultuur-, jeugd- en sportactiviteiten ook het UiTPAS-aanbod in de andere 
deelnemende UiTPAS-gemeenten in de regio toegankelijk is aan kansentarief voor mensen in armoede. 
Iedere lokale overheid staat hierbij in voor de financiering van de kortingen voor de eigen inwoners. 

Financiële aspecten 

Budget gemeentelijke bijdrage in solidaire kostendeling (BI 090000, AR 6499999): 3500 euro 

Interne communicatie 

// 



 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan Publiq vzw, Henegouwenkaai 41-43, 1080 Sint-Jans-
Molenbeek. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend aan de basisovereenkomst met Publiq vzw, Henegouwenkaai 41-
43, 1080 Sint-Jans-Molenbeek, en de kaartsysteembeheerders van UiTPAS Regio Gent, nl. de gemeenten 
Destelbergen, Merelbeke, Melle en Lochristi, inclusief de overeenkomst regionale samenwerking UiTPAS 
Regio Gent en het document algemene voorwaarden, zoals gevoegd in bijlagen. 

Artikel 2. Goedkeuring wordt verleend aan de modelovereenkomst met organisatoren voor de acceptatie 
van het UiTPAS-programma, die bij dit besluit wordt gevoegd en die de modelovereenkomst UiTPAS met 
organisatoren, goedgekeurd door de gemeenteraad d.d. 26/10/2017, vervangt. 

Bibliotheek 

9. Goedkeuring overeenkomst eengemaakt bibliotheeksysteem (Wise) 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 

Juridisch kader 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 20 december 2012 houdende goedkeuring toetreding van de Gemeentelijk 
Openbare Bibliotheek tot het provinciaal bibliotheeksysteem (PBS) 

Feiten en context 

- In oktober 2019 stopt Cultuurconnect met de ondersteuning van de huidige (provinciale) 
bibliotheeksystemen en wordt gemeenten gevraagd om in te stappen in het EBS (het Eengemaakt 
Bibliotheeksysteem). Dit betekent dat op termijn heel Vlaanderen eenzelfde bibliotheeksysteem zal 
hanteren. Hiervoor wordt een nieuwe overeenkomst voorgelegd aan de gemeenteraad 
(overeenkomst in bijlage).  

- Om te kunnen aansluiten op het nieuwe systeem is het nodig dat de bibliotheek sluit van maandag 
30 september tot woensdag 9 oktober. Het filiaal van Villa Tuur is die periode gesloten, bibliotheek 
Destelbergen is gesloten tot en met maandag 14/10, omdat de omschakeling naar een nieuw 
systeem gecombineerd wordt met schilderwerken.  

Vormvereisten 

Goedkeuring EBS-overeenkomst door gemeenteraad 

Motivering 

Aansluiten op het EBS is opportuun voor gemeente Destelbergen: heel Vlaanderen hanteert hetzelfde 
systeem, er is ondersteuning vanuit Cultuurconnect, er is een eengemaakte catalogus voor heel 
Vlaanderen en de kostprijs blijft laag door de omvang van het contract met de leverancier van de software. 
Voor gebruikers is eenzelfde systeem in heel Vlaanderen ook de meest gebruiksvriendelijke optie met heel 
wat voordelen (mijn bibliotheek, één Vlaamse catalogus, één achtergrondbestand met gegevens van 
leners…) 

Financiële aspecten 

De kosten voor EBS blijven dezelfde als wat er tot nu toe aan Cultuurconnect (en vroeger provincie Oost-
Vlaanderen) werd betaald voor de ondersteuning van PBS (provinciaal bibliotheeksysteem)/Vubis (het 
huidige bibliotheeksysteem) aan Cultuurconnect (en vroeger provincie Oost-Vlaanderen) en bedragen 0,24 
euro per inwoner van de stad of de gemeente per jaar (inclusief BTW). Hierbij wordt uitgegaan van het 
actuele inwoneraantal van de stad of de gemeente op 1 januari van het voorgaande kalenderjaar, zoals 
gepubliceerd in het Belgisch Staatsblad.  

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

Het publiek wordt tijdig op de hoogte gebracht van de omschakeling en de sluitingsperiode. 



 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel de gemeenteraad keurt de ondertekening van de overeenkomst met Cultuurconnect voor de 
toetreding van gemeente Destelbergen tot het EBS goed. 

Ontwikkelingssamenwerking 

10. Toekenning noodhulp 2019 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 40 §1 en §2 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Juridisch kader 

Gemeenteraadsbeslissing van 21 maart 2019 betreffende de goedkeuring van de toelagen 2019. 

Feiten en context 

Advies van de gemeentelijke raad voor ontwikkelingssamenwerking van 15 mei 2019 om 1.000 euro 
noodhulp (van de beschikbare 2.000 euro) toe te kennen aan Consortium 12-12 in functie van de 
noodsituatie in Mozambique, Malawi en Zimbabwe. 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

De cycloon Idai zorgde dit voorjaar voor wat sommigen de ergste klimatologische ramp op ons zuidelijk 
halfrond noemen. In Mozambique werden 600.000 mensen getroffen, in Malawi 920.000. De ramp heeft 
ook een deel van het buurland Zimbabwe verwoest, waardoor honderdduizenden mensen in de hele 
regio ontheemd zijn geraakt. 

Werkgroep Pasparou dat sinds 2008 door gemeentebestuur Destelbergen ondersteund wordt via een 
projectsubsidie is werkzaam in Malawi, maar niet in het getroffen gebied. 

Consortium 12-12 zet in op noodhulp voor de getroffen regio. 

Financiële aspecten 

2.000 EUR is voorzien voor noodhulp onder BI: 016000, AR 6493000, actie 12.06.03. 

Interne communicatie  

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de financiële dienst. 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de gemeentelijke raad voor ontwikkelingssamenwerking. 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. Goedkeuring wordt verleend aan de uitbetaling van 1.000 euro als noodhulp aan het 
consortium 12-12 (BE19 0000 0000 1212). 

  



 

Technische zaken 

Patrimonium 

11. Definitief goedkeuren publieke verkoop wegdeel Doolaegepark 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 12° van het decreet lokaal bestuur bepaalt dat de gemeenteraad bevoegd is voor het stellen van 
daden van beschikking over onroerende goederen, behalve die, vermeld in artikel 56, §3, 8°, b 

Juridisch kader 

// 

Feiten en context 

Desaffectatie en principe tot publieke verkoop, met beperkte bekendmaking, van een wegdeel in 
Doolaegepark in zitting van gemeenteraad van 25 april 2019. 

Procedure publieke verkoop met beperkte bekendmaking van 20 mei 2019 tot en met 24 juni 2019. 

Opmerkingen ontvangen op 11 juni 2019. Eigenares van het aanpalend perceel, Doolaegepark 45, wenst 
schriftelijke garanties te krijgen over het zakelijk recht van doorgang dat haar beloofd werd, alsook dat er 
voor haar geen kosten verbonden zijn aan de verkoop. 

Er is geen hoger bod ontvangen op de publieke verkoop. 

Vormvereisten 

Verkoop van een wegdeel in het Doolaegepark, gelegen voor het perceel bouwgrond met toekomstig 
huisnummer 57, kadastraal gekend onder 5de afdeling, sectie A, nummer 367s. Volgens opmetingsplan 
een oppervlakte van 116 m² voor de waarde van 6.380,00 euro. Het wegdeel wordt verkocht aan de heer 
en mevrouw Herrebaut, Balei 32A, 9520 Sint-Lievens-Houtem onder bijzondere voorwaarden: 

- Kosteloze erfdienstbaarheid in het voordeel van Farys zoals bepaald in ondertekende clausule dd 
12 maart 2019 

- Kosteloze erfdienstbaarheid in het voordeel van Fluvius 

- Zakelijk recht van doorgang aan aanpalend perceel, Doolaegepark 45 (kadastraal gekend onder 
5de afdeling, sectie C, nummer 367c) 

Motivering 

De ontvangen opmerking werd reeds opgenomen in de lasten die voortvloeien uit de verkoop in 
collegezitting van 25 april 2019 en maakt integraal deel uit van deze beslissing in het besluit. 

Financiële aspecten  

Een inkomst van 6380 euro bij verkoop. 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie  

Een afschrift van deze beslissing aan de koper. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De verkoop van een wegdeel in het Doolaegepark, gelegen voor het perceel bouwgrond met 
toekomstig huisnummer 57, kadastraal gekend onder 5de afdeling, sectie A, nummer 367s. Volgens 
opmetingsplan een oppervlakte van 116 m² voor de waarde van 6.380,00 euro. Het wegdeel wordt verkocht 
aan de heer en mevrouw Herrebaut, Balei 32A, 9520 Sint-Lievens-Houtem onder bijzondere voorwaarden: 

- Kosteloze erfdienstbaarheid in het voordeel van Farys zoals bepaald in ondertekende clausule dd 
12 maart 2019 

- Kosteloze erfdienstbaarheid in het voordeel van Fluvius 

- Zakelijk recht van doorgang aan aanpalend perceel, Doolaegepark 45 (kadastraal gekend onder 
5de afdeling, sectie C, nummer 367c) 



 

Artikel 2. De akte van overdracht wordt verleden door een notaris die door de koper wordt aangeduid. Alle 
kosten met betrekking van de verkoop (opmaak akte, verlijden, registreren, overschrijven, …) zijn ten laste 
van de koper. 

Artikel 3. Alvorens de akte kan worden verleden moet de verkoopovereenkomst en ontwerpakte worden 
voorgelegd aan de afdeling technische zaken. Deze zullen ter goedkeuring voorgelegd worden aan de 
gemeenteraad. 

Artikel 4. De burgemeester en algemeen directeur worden gemachtigd om de authentieke akte te 
ondertekenen in naam van de gemeente. 

Ruimtelijke organisatie 

Mobiliteit 

12. Gemeentelijk reglement ter regeling van het gebruik en het tarief van de vrachtwagenparking 
- onderdeel van de Carpoolparking ter hoogte van de uitrit R4 in Destelbergen 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “De bedoeling was inderdaad om de overlast door de vrachtwagens in de 
dorpskern en bepaalde probleemstraten te verminderen. Er was destijds ook sprake van een aangepast 
politiereglement. Dit is het reglement voor de parking zelf. Er was toch ook sprake van een verbod?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Dat gaat zeker opgesteld worden. Dat is één van de eerste taken 
die we gaan voorleggen aan de nieuwe mobiliteitsambtenaar, van zodra die er is.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “En hoe zit het met die 100 euro? Dat lijkt me vrij veel. Dat kan toch niet de 
kost zijn van zo’n kaartje?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Dat is erop gericht dat men zorg draagt voor de badge. Dat is 
natuurlijk niet weinig maar is naar analogie met de collega’s in Laarne.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik wil nog even aanvullen m.b.t. het politiereglement. Het is soms 
onveilig wanneer vrachtwagens vlakbij scholen staan bijvoorbeeld. Het is de bedoeling om op het 
politiecollege te bekijken hoe we dat in de zone kunnen aanpakken. Zijn er eventueel al reglementen van 
toepassing in de zone? Natuurlijk moet de carpoolparking eerst in gebruik zijn.” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Er zijn 12 parkeerplaatsen voorzien. Heeft de gemeente zicht op het aantal 
potentiële aanvragers? Is 12 voldoende? Het lijkt me weinig.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Normaal gezien zou dat voldoende moeten zijn.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, art.40 §3 stelt dat de gemeenteraad bevoegd is voor 
het vaststellen van reglementen.  

Juridisch kader 

Het koninklijk besluit van 1 december 1975 houdende algemeen reglement op de politie van het wegverkeer 
en van het gebruik van de openbare weg.  

Feiten en context 

De carpoolparking naast de Dendermondesteenweg, ter hoogte van de oprit naar de R4, werd in juli 2019 
opengesteld voor het verkeer. Op de parking bevinden zich – naast het publieke gedeelte voor 
personenwagens – 12 parkeerplaatsen voor vrachtwagens. Het beheer van die 12 parkeerplaatsen werd 
via overeenkomst tussen AWV en de gemeente toegekend aan de gemeente.  

De vrachtwagenparking is enkel toegankelijk via een slagboom die te openen is met een badge. Die badge 
is enkel aan te vragen door vrachtwagenbestuurders die inwoner zijn van de gemeente Destelbergen. 

Vormvereisten 

Gunstig advies van dienst mobiliteit, technische zaken en de lokale politie. 

Motivering 

Door de vrachtwagenparking in gebruik te nemen wordt verwacht dat de problematiek van het wild parkeren 
van vrachtwagens in de dorpskernen afneemt.  



 

Om een badge te kunnen ontvangen die toegang geeft tot de parking moet er voldaan worden aan volgende 
voorwaarden:  

- inwoner zijn van Destelbergen 

- beschikken over minimaal een rijbewijs C 

Financiële aspecten  

// 

Interne communicatie 

//  

Externe communicatie 

Deze beslissing wordt gecommuniceerd via de verschillende gemeentelijke communicatiekanalen. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De gemeente Destelbergen stelt een afgesloten vrachtwagenparking van 12 plaatsen ter 
beschikking gelegen op de carpoolparking, enkel voor voertuigen waarvan de maximale toelaatbare 
massa hoger is dan 7,50 ton, waarvoor een rijbewijs categorie C(E) of D(E) nodig is.  

Artikel 2. De vrachtwagenparking is enkel toegankelijk voor elk voertuig waarvan de 
vrachtwagenbestuurder zijn domicilie in de gemeente Destelbergen heeft. De vrachtwagenbestuurder 
dient een rijbewijs voor te leggen, zoals vermeld in artikel 1. De toelating geldt enkel voor één voertuig 
met of zonder aanhangwagen per zelfde vrachtwagenbestuurder. Losse aanhangwagens zonder 
trekker mogen niet worden achtergelaten. 

Artikel 3. Een gebruiker dient een schriftelijke aanvraag in te dienen bij het gemeentebestuur teneinde 
de toelating te bekomen om de vrachtwagenparking te gebruiken: 

• via persoonlijke afgifte aan de balie van het gemeentehuis;  

• via mail aan mobiliteit@destelbergen.be ;   

• via post aan de gemeente Destelbergen, t.a.v. de dienst mobiliteit, Dendermondesteenweg 
430, 9070 Destelbergen.  

Aanvragen op een andere wijze worden niet aanvaard.  

De datum van ontvangst van deze schriftelijke vraag zal bepalend zijn voor de toekenning van de 
standplaats. Wijzigingen van de gegevens van de aanvrager dienen onmiddellijk aan het 
gemeentebestuur te worden overgemaakt. 

Artikel 4. Voor het gebruik van de vrachtwagenparking wordt per afgeleverde toelating geen 
vergoeding aangerekend. 

Artikel 5. Het gemeentebestuur stelt aan de gebruiker bij afgifte van de toelating een "badge" ter 
beschikking teneinde de toegangspoort automatisch te kunnen bedienen. Deze badge geeft aan de 
gebruiker het recht om het terrein te betreden. Het is verboden om andere personen van deze badge 
gebruik te laten maken om op de vrachtwagenparking te komen. Overtredingen hierop zullen worden 

gesanctioneerd volgens artikel 11. 

Artikel 6. Voor deze badge wordt er een waarborg betaald van €100,00. 

Bij verlies kan er een nieuwe badge bekomen worden tegen dezelfde prijs. 

Artikel 7. Indien de gebruiker een toelating wenst op te zeggen wordt er een opzegtermijn van 2 
maanden gehanteerd. De badge dient aan het gemeentebestuur in goede staat terug bezorgd te 
worden. Pas dan betaalt het gemeentebestuur een bedrag van €100,00 terug. 

Artikel 8. Het gemeentebestuur rijkt maximaal 12 vergunningen uit voor de 12 plaatsen. Deze bepaling 
zal worden geëvalueerd maximaal 6 maanden na de ingebruikname van de vrachtwagenparking. Zijn 
er meer dan 12 aanvragen dan komen de resterende aanvragers terecht op een wachtlijst, in volgorde 
van ontvangst van de aanvragen.  

Artikel 9. De toegangsverlening geschiedt op eigen risico en geldt enkel voor het terrein waarvan de 
betreding noodzakelijk is voor het parkeren van het voertuig. 

Artikel 10. Het parkeren op de vrachtwagenparking geschiedt geheel op eigen risico van de gebruiker. 
Het gemeentebestuur is niet aansprakelijk voor een ongeval, verlies, diefstal of schade noch voor 
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gelijk welke schade aan de voertuigen die ten gevolge van allerlei oorzaken mocht ontstaan op de 
vrachtwagenparking. Aangebrachte schade aan de infrastructuur van de vrachtwagenparking dient 
onmiddellijk gemeld te worden aan het gemeentebestuur. De bezoeker is verplicht alle schade die 
voor het gemeentebestuur voortvloeit  uit het niet nakomen van deze bepalingen door de bezoeker, 
op eerste aanmaning te vergoeden, onverminderd de rechten die het gemeentebestuur aan de wet 
kan ontlenen. 

Artikel 11. Bij het herhaaldelijk niet naleven van dit reglement is de uiterste consequentie het ontzeggen 
van de toegang tot de vrachtwagenparking. Bij ontzegging van de toegang zal er geen terugbetaling 
plaatsvinden van de reeds betaalde bedragen. Het gemeentebestuur is gerechtigd om desnoods het 
voertuig op de kosten van de gebruiker te laten verwijderen. 

Artikel 12. Op de vrachtwagenparking gelden dezelfde gedragsregels als op de openbare weg. 
Eventuele verkeersborden en signalen hebben ook dezelfde functies. 

Artikel 13. Het gedrag van de vrachtwagenbestuurder mag geen gevaar opleveren voor andere 
gebruikers van de vrachtwagenparking. Ook op de vrachtwagenparking geldt als hoogste regel dat 
tenminste de normale fatsoenlijkheids- en beleefdheidsvormen in acht genomen moeten worden. 

Artikel 14. De inrichting van de voertuigen moet aan de eisen voldoen zoals deze door de wet voor 
het openbaar verkeer zijn ingeschreven. 

Artikel 15. Een geparkeerd voertuig of niet aangekoppelde aanhangwagen/trailer behoort altijd op de 
rem te staan of op een andere wijze te zijn geblokkeerd, zodat het voertuig geen gevaar kan opleveren 
voor het overige verkeer. 

Artikel 16. Het onnodig maken van lawaai is niet toegestaan. 

Artikel 17. Het is verboden om herstellingen en/of onderhoud aan de voertuigen op de 
vrachtwagenparking uit te voeren zoals het verversen van olie, smeren van onderdelen, enz. Daardoor 
dient het voertuig afgesleept te worden. Het is eveneens verboden om voertuigen te laden en te lossen 
of om andere economische activiteiten uit te voeren op de parking. 

Artikel 18. Het afval dient in de op de vrachtwagenparking aanwezige afvalbakken gedeponeerd te 
worden. Sluikstorten zal bestraft worden. 

Artikel 19. Personenauto's en motoren van de gebruikers van de vrachtwagenparking mogen niet op 
de vrachtwagenparking worden geparkeerd. Deze voertuigen mogen enkel op de publiek 
toegankelijke parking worden geparkeerd. 

Artikel 20. Kinderen, familieleden, vrienden en/of kennissen, die met de bestuurders meerijden, 
moeten zoveel mogelijk in de cabine van de vrachtauto blijven. De kinderen mogen alleen onder 
begeleiding van een volwassene op de vrachtwagenparking lopen. 

Artikel 21. De politie en/of de gemeente is belast met het toezicht op de uitvoering en naleving van dit 
reglement. 

Artikel 22. Enkel op aanvraag van de gebruiker kan het college van burgemeester en schepenen een 
afwijking op de voorschriften opgenomen in dit reglement toestaan. 

Artikel 23. Eventuele bezwaren of betwistingen moeten via een brief gericht worden aan het College 
van Burgemeester en Schepenen. Dit bezwaar moet uiterlijk 3 dagen nadat de te betwiste feiten zich 
hebben voorgedaan, ingediend worden. Indien dit reglement niet nageleefd wordt, kan het College 
van Burgemeester en Schepenen besluiten om de parkeerplaats niet meer ter beschikking te stellen. 
Bij niet of laattijdige betaling van de verschuldigde bedragen, behoudt het 'bestuur’ zich het recht voor 
om gepaste maatregelen te nemen. 

Andere 

13. Straatbenaming private weg aan Postlaan – Voorlopige vaststelling. 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Met alle respect voor die persoon, maar ik heb daar toch een opmerking 
over. Het is inderdaad een goede onderwijzer geweest, maar ik dacht dat het de politiek was van de 
gemeente om geen persoonsnamen meer te geven aan straten. Ook de burgemeester Sierensstraat zou 
bijvoorbeeld niet meer kunnen.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat is nieuw voor mij.” 



 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Bovendien wil ik nog eens zeggen dat het toch weer een mannelijke 
straatnaam is. Dat is onlangs ook in de pers geweest.” 

Schepen Raman (N-VA) zegt: “We hebben die opmerking ook gemaakt maar de keuze binnen de 
cultuurraad en de voorbereidingen waren al gemaakt. Anderzijds heeft u gelijk.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Dat is toch een gemiste kans?” 

Schepen Raman (N-VA) zegt: “Ik denk dat er nog wel straten zullen komen die een naam moeten 
krijgen.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Ik had nog nooit van de persoon in kwestie gehoord, maar bij deze. 
geheel gegund, niettemin.” 

DE GEMEENTERAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 42 van het gemeentedecreet van 15 juli 2005 bepaalt dat de gemeenteraad bevoegd is voor 
aangelegenheden, bepaald in artikel 2. 

Juridisch kader 

Decreet van 28 januari 1977 en laatst gewijzigd op 22 november 2002 tot bescherming van de naam van 
de openbare wegen en pleinen; 

Feiten en context  

Beslissing van het college van burgemeester en schepenen dd. 8 mei 2018 waarbij een 
stedenbouwkundige vergunning werd verleend aan BVBA Jupa, Coupure 323, 9000 Gent, voor het bouwen 
van 7 woningen met private wegenis gelegen in de Postlaan; 

Er werd advies gevraagd aan de Cultuurraad op 26 november 2018 en uitgebracht op 25 maart 2019. 

Het toewijzen van een nieuwe straatnaam en huisnummering voor de zeven nieuwe bouwloten is 
noodzakelijk; 
Vormvereisten 

Advies Cultuurraad 

Advies dienst Ruimtelijke Organisatie 

Motivering 

De adviezen vermelden voorstellen voor een nieuwe straatnaam.  
Het college stelt de naam “Michel De Baerestraat” voor; 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal aan afdeling technische zaken worden bezorgd. 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De benaming van de private weg aan de Postlaan wordt voorlopig vastgesteld op "Michel De 
Baerestraat" voor de hoofdverbinding op de Postlaan. 

Artikel 2. Het college van burgemeester en schepenen wordt belast met het organiseren van een 
openbaar onderzoek. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Vertegenwoordiging 

14. Afvaardiging vertegenwoordiger Zorgraad ELZ Scheldekracht 

Bevoegdheid 



 

Artikel 40§2 van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 dat stelt dat de gemeenteraad het beleid 
van de gemeente bepaalt en daarvoor de algemene regels vaststelt. 

Juridisch kader 

Het besluit van de Vlaamse Regering van 29 juni 2018 tot toekenning van een subsidie aan de 
initiatiefnemers in een afgebakende zone voor de oprichting van de zorgraden. 

Het decreet van 26 april 2019 betreffende de organisatie van de eerstelijnszorg, de regionale 
zorgplatformen en de ondersteuning van de eerstelijnszorgaanbieders. 

Het besluit van de Vlaamse Regering tot erkenning en subsidiëring van de zorgraden en houdende 
inwerkingtreding van het decreet van 26 april 2019 betreffende de organisatie van de eerstelijnszorg, de 
regionale zorgplatformen en de ondersteuning van de eerstelijnszorgaanbieders dat op 17 mei 2019 
definitief werd goedgekeurd door de Vlaamse Regering. 

Feiten en context 

De eerste stap in de reorganisatie van de eerstelijn was de oprichting van de eerstelijnszones (ELZ). Dit is 
een afgebakende zone van minimum 75.000 inwoners waarin de welzijns- en gezondheidssector 
gestimuleerd worden om meer samen te werken.  Gemeente Destelbergen behoort tot de ELZ Scheldkracht 
samen met de gemeenten Melle, Merelbeke, Laarne, Lochristi, Wetteren, Wichelen en Wachtebeke.  

Tijdens de opstartfase stuurde het veranderteam (kernteam) de ELZ aan. De leden van het veranderteam 
werkten onder andere een missie en visie uit voor de ELZ. Het veranderteam houdt op te bestaan van 
zodra de Zorgraad is geïnstalleerd.  

Tegen uiterlijk 31 oktober 2019 wordt een (voorlopige) Zorgraad samengesteld conform de richtlijnen. De 
Zorgraad vzw wordt dan het definitieve bestuursorgaan van de ELZ.  

Tot eind juni 2020 krijgt elke ELZ een financiële ondersteuning van € 12.000. Op 1 juli 2020 staat de 
definitieve erkenning van de Zorgraad gepland en zal de subsidie afhangen van verschillende indicatoren.  

De Zorgraad krijgt prioritaire opdrachten:  

• Afstemming organisatie en aanbod op de zorg- en ondersteuningsvragen  

• Het lokaal sociaal beleid ondersteunen  

• Stimuleren van kringwerking  

• Interdisciplinaire samenwerking, waaronder gegevensdeling, stimuleren  

• Invulling van de sociale kaart mee ondersteunen.  

De Zorgraad bestaat uit een vertegenwoordiging vanuit verschillende clusters:  

• Cluster lokale besturen (maximum 6 zetels): gemeenten, OCMW’s en Huizen van het Kind  

• Cluster welzijn (maximum 6 zetels): de woonzorgcentra, de diensten voor gezinszorg, de lokale 
dienstencentra, de diensten maatschappelijk werk van de ziekenfondsen, de centra voor algemeen 
welzijnswerk;  

• Cluster eerstelijnszorgactoren (maximum 6 zetels): de huisartsen, de thuisverpleegkundigen, de 
kinesitherapeuten, de tandartsen, de apothekers, de podologen, de vroedvrouwen, de ergotherapeuten, de 
diëtisten, de klinisch psychologen,...  

• Verenigingen personen met zorg- en ondersteuningsvraag en verenigingen van gebruikers, 
mantelzorgers en vrijwilligers (maximum 3 zetels)  

• Anderen (bijvoorbeeld personen met een handicap, ziekenhuis,…; maximum 4 zetels) 

De lokale besturen zetelen in de cluster lokale besturen vanuit hun regierol binnen het lokaal sociaal beleid. 
Zowel een medewerker van het lokaal bestuur als een mandataris kan zetelen in de Zorgraad. De VVSG 
beveelt aan om in de vertegenwoordiging rekening te houden met een breed perspectief op lokaal sociaal 
beleid zodat men linken kan leggen naar andere levensdomeinen naast welzijn en gezondheid zoals 
wonen, werken, onderwijs en vrije tijd.  

De lokale besturen zetelen in de cluster welzijn vanuit hun actorrol (woonzorgcentrum, lokaal 
dienstencentrum, dienst voor gezinszorg). Voor de invulling van deze cluster zijn afspraken nodig met de 
andere welzijnsactoren. Alhoewel de sociale diensten van het OCMW niet expliciet zijn opgenomen bij de 
samenstelling van de cluster welzijn is het toch belangrijk om de link binnen de cluster welzijn te behouden.  



 

Personen die worden afgevaardigd worden geacht de nodige tijd te investeren in de Zorgraad. De 
vertegenwoordiger voor lokaal bestuur Destelbergen oefent zijn/haar stemrecht in de Zorgraad uit 
overeenkomstig de afspraken/de visie binnen de cluster lokale besturen. 

In beide clusters is het belangrijk om het eigen bestuur te overstijgen en te spreken namens de cluster of 
sector waarvoor men vertegenwoordiger is (bijvoorbeeld namens de sector gezinszorg). 

Vormvereisten 

De deelname vanuit een lokaal bestuur aan een privaatrechtelijke vereniging moet worden goedgekeurd 
door de gemeenteraad, respectievelijk OCMW-raad. Binnen de ELZ Scheldekracht zijn 6 zetels in te vullen 
vanuit de lokale besturen in het kader van hun regiefunctie binnen de cluster lokale besturen.  Het lokaal 
bestuur kan deelnemen aan de cluster welzijn vanuit zijn actorrol. 

De eerstelijnszones spelen een belangrijke rol in de organisatie van zorg en welzijn, en hebben een 
ondersteunende opdracht binnen het kader van lokaal sociaal beleid.  

De gemeente/het OCMW kan een mandataris of een ambtenaar afvaardigen binnen de cluster lokale 
besturen. 

Motivering 

De Zorgraad wordt een belangrijk orgaan. De Zorgraad zal het lokaal bestuur kunnen ondersteunen bij de 
ontwikkeling van het lokaal sociaal beleid, onder andere via de brede samenwerking tussen welzijn en 
gezondheid. Een goede samenwerking tussen de verschillende betrokkenen zorgt niet alleen voor een 
uitbreiding van de zorgmogelijkheden maar eveneens voor een beter zorgcontinuüm rond de cliënt. Via de 
deelname aan de Zorgraad leren de andere aanwezigen de gemeente en het OCMW kennen waardoor de 
drempels dalen. Door het netwerk via de Zorgraad is het vanuit het lokaal bestuur gemakkelijker om het 
lokaal sociaal beleid op gemeentelijk niveau uit te bouwen.  

Vlaamse gesubsidieerde projecten krijgen steeds meer de ELZ als uitvalsbasis. Naar programmatie toe is 
het niet ondenkbeeldig dat de ELZ voor bepaalde voorzieningen als vertrekbasis zal worden gebruikt. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan het afdelingshoofd welzijn. 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de (voorlopige) Zorgraad van ELZ Scheldekracht. 

BESLUIT: 

Besloten met een geheime stemming met de volgende resultaten: 

Aantal stemmen voor: 23 
Aantal stemmen tegen: 0 
Aantal onthoudingen: 2 

Enig artikel. De raad beslist Katrijn Mertens, Tentoonstellingslaan 34 in 9000 Gent, af te vaardigen als 
vertegenwoordiger van lokaal bestuur Destelbergen binnen de cluster openbare besturen, in de Zorgraad 
van ELZ Scheldekracht. 

 
 

 
  



 

MONDELINGE VRAGEN 
 
Raadslid Balcaen (Sp.a) zegt: “Ik zou mijn vraag willen inleiden met een historiek. De E17 is opgesteld in 
1972 en eigenlijk zijn er vrij snel al aanvragen gekomen om geluidsschermen te plaatsen. Dat was ook in 
andere gemeenten het geval. Die vragen zijn zich blijven herhalen tot nu. Ik herinner me dat er ook een 
vraag is geweest van een inwoner om een heuvel van 7 meter hoog aan te leggen. Dat is toen 
afgewezen omdat de stroken naast de snelwegen niet mogen gebruikt worden. Om maar te zeggen dat 
de kwestie speelt bij de bevolking. Nu maak ik een sprong naar oktober 2018. Toen vond de laatste 
commissie afvalbeleid plaats. Nu heet dat commissie milieu. Er is toen een punt rond de 
geluidsschermen aan bod gekomen. Er was ook een kaart voorbereid met daarop de punten waar het 
aantal decibels hoog was. Zo kon men duidelijk zien waar er overlast was waargenomen en o.a. 2 
donkerrode gebieden: de Hanekamlos en de Schaapsdam aan de overkant van de E17. De metingen 
toonden daar cijfers boven het toelaatbare. Alle partijen waren vertegenwoordigd in die commissie. Als de 
gemeente geluidsschermen zou voorzien en de kost ervan deelt door het aantal woningen, dan zou men 
aan 20.000 euro per woning komen. U begrijpt dat wij dat negatief geadviseerd hebben en hoopten dat 
de geluidsschermen er misschien ooit wel nog zouden komen. Kort daarna, in december, vernamen we 
via de pers dat er geluidsschermen werden geplaatst in Sint-Denijs-Westrem. De bewoners van de 
Hanekamlos hebben daar op ingepikt en we stelden vast dat de overheid daar wel tussenkomt. We 
vernamen ook dat de minister van verkeer Ben Weyts op bezoek zou komen in Destelbergen voor de 
nieuwjaarsreceptie van de N-VA. Samen met de inwoners van de Hanekamlos hebben we een 
bezwaarschrift opgesteld en zijn we naar de receptie gegaan. Daar hebben we een goed gesprek gehad 
met de minister, een zeer aimabel man. Hij was enorm geïnteresseerd en beloofde er iets aan te doen. 
Politiekers beloven veel maar na een maand kreeg ik al een Ministrieel schrijven, waarin hij nogmaals zijn 
standpunt toelichtte en zijn belofte herhaalde. Nog een paar maanden later hebben we opnieuw een brief 
ontvangen van het Agentschap Wegen en Verkeer. Of dat te maken heeft met een tussenkomst van de 
minister is niet duidelijk. Daarin staat dat ‘in samenspraak met de gemeente Destelbergen een 
geluidsmeting langsheen de beide zijden van de E17 werd uitgevoerd. De conclusie is dat een scherm 
ten noorden van de E17 aan de Hanekamlos mag gebouwd worden. De gemeente zal de schermen mee 
financieren. Het nieuw bestuur dat na de verkiezingen van oktober werd gevormd is op dit moment bezig 
het dossier te verwerken.’ En nu komt mijn vraag natuurlijk: hoe ver staat het met dat dossier? Zijn er 
concrete afspraken? Zijn er bedragen genoemd? Zal dit opgenomen worden in de meerjarenplanning van 
december?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik deel uw bezorgdheid over de geluidshinder in onze 
gemeente. Naar aanleiding van de bevolkingsbevraging is inderdaad gebleken dat veel mensen last 
hebben van het geluid. Dat is ook niet verwonderlijk aangezien onze gemeente doorkruist wordt door 2 
autosnelwegen, de R4 en de E17. Maar ik beloof nooit tot ik het zeker ben. Wij moeten tot onze spijt 
meedelen dat we nooit in contact geweest zijn met het AWV. We waren zelfs niet op de hoogte van dat 
bericht. Ik denk dat Stephanie de opdracht niet goed begrepen heeft. Dat is heel erg jammer. Dat 
betekent natuurlijk niet dat we u in de kou gaan laten staan. We zullen een mail sturen naar dhr. 
Costadinov om nog eens te polsen naar eventuele voortschrijdende inzichten omtrent die berm. Eén van 
uw buren is daar namelijk mee bezig. Als al 1 stuk grondberm is ingericht, zou dat de kostprijs natuurlijk 
lager houden en kan het eventueel wel in overweging genomen worden. Daarrond moeten we dus nog 
eens advies krijgen van het AWV.” 
 
Raadslid Balcaen (Sp.a) zegt: “Dat is slecht nieuws natuurlijk. Gaat u dat komen uitleggen?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik denk eerder dat Stephanie dat moet komen uitleggen. Er is 
nooit een officiële communicatie geweest tussen het AWV en onze gemeente over die mail. We hebben 
het bericht slechts in tweede orde ontvangen. Er is overlast in de Hanekamlos, dat weet ik, maar de 
kostprijs van zo’n schermen is dan ook hoog. Voor de Schaapsdam is een geluidsscherm dan weer geen 
oplossing, omdat de afstand te groot is. We gaan uw vraag zeker meenemen en bekijken wat nog kan.” 
 
Raadslid Balcaen (Sp.a) zegt: “Ik zou het graag nog meemaken.” 
 

 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Het zal misschien symptomatisch zijn voor deze gemeente maar als 
er voor het eerst in een deelsysteem wordt geïnvesteerd, dan is het een autodeelsysteem. Dat is 
uiteraard goed nieuws. Er komen Cambiowagens naar onze gemeente, of ze zijn er al. Dat is een zeer 
goed initiatief, al moeten we daar ook een beetje mee opletten. Mensen als ikzelf die een wagen hebben 
weggedaan om zich te verplaatsen met de fiets, kunnen misschien terug meer met de wagen gaan rijden, 
wat dan weer niet de bedoeling kan zijn. Sowieso is het positief dat er in autodelen wordt geïnvesteerd. 



 

Het is een bescheiden stap in de goede richting, in die zin dat u, mijnheer de schepen, in de pers 
verklaart dat er 250 van die wagens rondrijden, i.e. 1 per 1000 inwoners. In Destelbergen komen we nu 
aan 1 op 6000 inwoners, 6 keer minder dus. Mijn vragen daarrond zijn de volgende: wat is de investering 
van de gemeente Destelbergen in dit autodeelsysteem? Hoeveel kost het ons zoals het momenteel is 
opgezet? Wat zijn de verwachtingen qua gebruik? Hoe zal de gemeente het gebruik stimuleren en dan 
vooral het gebruik door mensen die al een auto hebben zodat zij hun auto laten staan? Zal de gemeente 
de locaties (momenteel 3: Admiraalstraat, het centrum en Heusden-Dorp) verder uitbouwen? Het is 
natuurlijk belangrijk dat er mobipunten worden uitgebouwd, door niet alleen autodeelsystemen maar ook 
fietsdeelsystemen op te zetten. Is de gemeente daarin geïnteresseerd, is ze daarmee bezig?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Wat ik onthouden heb is dat u vraagt hoeveel zo’n wagen kost. 
Elke wagen kost 7.000 euro als hij niet gebruikt wordt. Vanaf het moment dat hij 15.000 kilometer 
gereden heeft, draait hij kostenneutraal. Wat betreft communicatie daarrond hebben we nog een 
openstaand budget, in overeenkomst met Cambio, voor de promotie van het deelwagenprincipe. We 
gaan dat zeker doen. De communicatieambtenaar zal hier zeker bij betrokken worden. Belangrijk daarbij 
vind ik dat we moeten tonen dat het systeem werkt. Ik heb aan alle gemeentepersoneelsleden persoonlijk 
gevraagd de deelwagens te gebruiken voor dienstverplaatsingen. Als mensen zien dat de auto rijdt, zal 
dat hen aansporen. U merkt op dat het risico bestaat dat er net meer met de auto zal worden gereden. 
Dat denk ik niet. Mensen weten dat hun auto heel veel stilstaat. Nu de Cambiowagen er is, zal dat 
mensen aanzetten om hun wagen weg te doen. Wanneer gaan ze dan de Cambiowagen gebruiken? Als 
het echt niet anders kan. Men gaat zelf alternatieven zoeken. Er zullen dus minder auto’s parkeerplaats 
innemen en op de baan zijn. Zo’n autodeelsysteem heeft alleen maar voordelen. Het is kostenbesparend, 
men moet zich geen zorgen maken over verzekering of technische keuring, .... Uw derde vraag gaat over 
de mobipunten. Op internet ziet dat er allemaal heel veelbelovend uit maar eigenlijk hebben we dat al in 
onze gemeente, vlakbij het gemeentehuis: de bus stopt hier, er staat een autodeelwagen en binnenkort 
komen er ook goed uitgeruste fietsenstallingen. Als we daar nu een paal moeten zetten om dit als 
officieel mobipunt te markeren, dan zal die er ook komen.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Komen er ook investeringen in fietsdeelsystemen?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “De resultaten van de burgerbevraging zijn vorige week 
voorgesteld. Het fietsdelen was daarin ook opgenomen, maar bleek geen succes. Wil dat ook zeggen dat 
we het idee de komende zes jaar helemaal links gaan laten liggen? Zeker niet. Ik heb een alternatief: 
Dégage. Dat is een autodeelsysteem, maar men kan via Dégage ook fietsen ter beschikking stellen van 
de maatschappij.” 
 

 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “In verband met het participatietraject Wabliefteru9070, heb ik nog 
altijd een aantal vragen. Ik blijf nog wat op mijn honger zitten. Meer bepaald is het belangrijk dat de 
gemeenteraad kennis kan nemen van de resultaten die de bevraging oplevert. Daar kan best een wat 
fundamenteler debat rond zijn, in een commissie of in de gemeenteraad. Het gaat er mij niet om waar het 
gebeurt, wel dát het gebeurt. Er kunnen daar immers potentieel heel interessante zaken uit komen. Het is 
toch belangrijk te weten wat de volgende stappen zullen zijn in dit participatietraject. Daar was u de 
vorige keer niet helemaal duidelijk over. En wat zal de impact zijn van de zaken die daar vooruit worden 
geschoven? Als er bepaalde burgerideeën zijn, zal het college die dan in het beleid opnemen? En als die 
ideeën niet helemaal stroken met de intenties zoals die in het bestuursakkoord opgenomen zijn, hoe gaat 
u daarmee omgaan? Dit kan toch een zekere impact hebben. Een participatietraject wordt natuurlijk pas 
interessant als je effectief gebruik gaat maken van de ideeën die naar voor komen. Ook de vraag rond de 
kostprijs van het participatietraject bleef nog onbeantwoord. Kan u daar duidelijkheid over scheppen?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Het is geen enkel probleem om de resultaten allemaal online te 
zetten. Dat is ook onze betrachten. Ik denk dat de resultaten van de participatiestudio’s morgen 
beschikbaar zullen zijn. We zijn gestart met ons bestuursakkoord. Op basis daarvan zijn er strategische 
doelstellingen uitgewerkt, met operationele doelstellingen, met actiepunten, ... We moeten op basis van 
de enquête en de participatiestudio vaststellen dat we een zo goed als volledige match hebben met de 
actiepunten. We hebben wel bepaalde insteken die maken dat we bepaalde actiepunten zullen kunnen 
verfijnen. Ik vond dat een heel positief teken. Het is jammer dat u er niet bij kon zijn. Ik denk wel dat die 
participatiestudio u zou bekoord hebben. De respons was heel positief. Ik denk ook dat de mensen die er 
waren echt geëngageerd waren. De mensen van het managementteam hebben dat ook perfect 
gecoördineerd, waarvoor dank. Het was een schot in de roos. Ik denk wel dat het heel nuttig is dat de 
voltallige gemeenteraad de uitleg van Public Minds krijgt. Matthias Van Den Bussche heeft ons daarin 
begeleid. Ik denk dat iedereen er baat heeft om de volgende gemeenteraad een uurtje vroeger te starten 
en Matthias aan het woord laten om de volledige enquête toe te lichten. We hebben alle items van het 



 

bestuursakkoord, van openbare werken over stedenbouw tot ontwikkelingssamenwerking, daarin 
opgenomen. Voor de participatiestudio hebben we moeten filteren en hebben uiteindelijke 4 prominente 
topics aan bod laten komen: dienstverlening, beleven en ontspannen, leven en welzijn en omgeving en 
klimaat. Daarrond hebben we gewerkt in de participatiestudio. Bij een tweede soort sessie aan de tafels 
zijn allerhande andere onderwerpen aan bod gekomen. Daarrond krijgen we morgen dus een bundel en 
die zal ook online gezet worden. Het volledige traject heeft een kostprijs van 11.370,- euro. Daarbinnen 
valt de enquête, drukwerk, portkosten, etc. Ik denk dat er 3 bedrijven op de aanvraag waren ingegaan. 
Voor de participatiestudio, i.e. de voorbereiding, de synthesenota en de begeleiding de avond zelf, is een 
budget voorzien van 2.300,- euro. Wat doen we met de resultaten? Zoals ik gezegd heb, hebben de 
mensen nood aan feedback. Het is niet zo dat we de deelnemers nu in het ongewisse laten. We gaan 
terugkoppelen en aan de mensen die deelgenomen hebben aan de enquête zullen we een bedanking 
sturen. Concreet zullen we ook de adviesraden omdopen tot adviesfora. Dat wordt in oktober of 
november geagendeerd op de gemeenteraad. We gaan ook die participatiestudio’s herhalen voor de 
adviesraden zelf. Een adviesraad vertegenwoordigt een kritische massa. Zo kunnen zij toch ook hun 
input geven. Zo willen we meer bottom-up gaan werken. Vanuit de bevolking kunnen we zo mensen 
samenbrengen rond bepaalde thematieken. Het zal aan de voorzitter van zo’n forum zijn om die thema’s 
te kiezen. We zullen ook bij de fora terecht kunnen om advies in te winnen. Wat we nu ook gaan doen, is 
een bundel toevoegen aan het informatieblad, met daarin een overzichtelijke tijdlijn van het traject. We 
overwegen ook om dit te herhalen in het midden van de legislatuur. Bovendien zal de bestuursploeg elk 
jaar naar alle dorpskernen trekken om tekst en uitleg te geven bij wat er op til is.” 
 
Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Vanuit mijn fractie wil ik zeggen dat we hier enorm achter staan. Het 
is een belangrijke tool om mensen inspraak te geven en zelfs te co-creëren. Men kan mensen naar hun 
ideeën vragen maar men kan hen ook stimuleren om in hun buurt te co-creëren, dingen vorm te geven, 
etc. Het zijn zeker positieve stappen. Ik wil mij ook aansluiten bij uw bedanking wat dat betreft. Ik kijk uit 
naar de volgende stappen en ik geloof ook dat dit een vorm is van bestuur waar we verder in moeten 
investeren.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “U kon niet aanwezig zijn, maar de participatiestudio voor de 
adviesraden is gepland op 22 oktober. Als u, of anderen, daarbij willen aanwezig zijn, dan bent u van 
harte welkom. Het is natuurlijk niet de bedoeling dat we als gemeenteraadsleden beginnen mengen.” 
 

 
Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “In aansluiting met de vraag van daarnet, heb ik nog een suggestie in 
verband met de hervorming van de adviesraden. De participatieraad kan zich daar inderdaad over 
uitspreken. Dat is een heel belangrijk punt, denk ik. De verschillende adviesraden worden nu 
geconsulteerd over eventuele veranderingen. Ik heb het voorontwerp gezien en het komt me voorlopig 
toch over als een zeer theoretisch model. Wat een beetje ontbreekt naar mijn gevoel is hoe we van de 
oude adviezen naar die nieuwe structuur gaan overstappen. Vermits de fora ons zullen adviseren zou ik 
willen voorstellen dat de gemeenteraad, in een werkgroep, zich gaat buigen over het voorontwerp met de 
bedoeling om dat eventueel te verbeteren – zoals we gedaan hebben bij het huishoudelijk reglement en 
de deontologische code. Zo niet zie ik het gebeuren dat we in oktober een theoretisch model moeten 
goedkeuren zonder echt te begrijpen welke impact het heeft. Het is mij bijvoorbeeld totaal niet duidelijk 
hoe de transitie er zal uitzien. Er ontbreken een aantal factoren. Vandaar mijn voorstel om een werkgroep 
te organiseren rond onze verwachtingen bij die fora.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Een deontologische code is uiteindelijk gerelateerd aan de 
gemeenteraadsleden. Een adviesforum is niet politiek gelinkt.” 
 
Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “In mijn ogen zitten er in het model een paar grote gaten.” 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Nochtans is het voorstel afgetoetst bij de wakkere burger. Dat 
is toch een orgaan dat heel kritisch kijkt naar zulke documenten en we hebben een heel lovende mail 
teruggekregen. Uiteindelijk zijn alle voorzitters van de huidige adviesraden mee in bad genomen. Er is 
binnenkort ook die participatiestudio voor hen. Als we hen engagement en betrokken hebben dan lijkt me 
dat wel ok. Het is ook de bedoeling om dit op de gemeenteraad te bespreken wanneer dit punt 
geagendeerd is.” 
 
Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Op dat moment is het te laat natuurlijk. Het zal te nemen of te laten zijn. 
Wat ontbreekt is het aspect van de subsidiëring.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat is iets anders.” 
 
Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Op dit moment is het wel gekoppeld.” 



 

 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat is net het uitgangspunt van de nieuwe adviesraden; dat ze 
niet meer gelinkt zijn aan subsidies. Op een sportraad bijvoorbeeld kwamen mensen opdagen om ‘punten 
te verdienen’. Dat willen we niet meer. Het subsidiereglement is een volgende aandachtspunt.” 
 
Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Het moet natuurlijk wel duidelijk zijn wat er dan gaat gebeuren.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat maakt deel uit van een tweede oefening. Dan zullen we 
opnieuw de betrokkenen consulteren.” 
 
Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Het model als dusdanig accepteer ik, maar er zitten gaten in. Ik wil dat 
gerust ook schriftelijk doorgeven. Of eens bespreken in een werkgroep?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “We kunnen met Jo Van Tassel (afdelingshoofd Vrije Tijd) 
bekijken hoe we aan uw vraag kunnen tegemoetkomen. In ieder geval alle begrip voor uw opmerking.” 
 
Raadslid Lebrun (CD&V) zegt: “Is er al cijfermateriaal beschikbaar van de enquête en kunnen we dit zo 
snel mogelijk verkrijgen: de powerpoint en de resultaten voor dit op de website of online komt.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Het is de bedoeling om alle informatie online te zetten. Ik weet 
natuurlijk niet welke bundeling Matthias heeft voorbereid. Het is misschien zinvoller om de volgende 
gemeenteraad af te wachten en de informatie dan pas online te zetten. Als we nu die enquête publiek 
gaan maken....” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Maar het is misschien nuttig om de informatie toch al aan de 
gemeenteraadsleden te bezorgen.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat kunnen we zeker doen, ter voorbereiding van de volgende 
gemeenteraad.” 
 

 
Raadslid Verbeke (Sp.a) zegt: “Deze zomer zijn er een aantal nieuwe initiatieven gelanceerd zoals de 
Kollebar in de Kollebloem en het nieuwe concept van Leven in ’t Park. Ik had graag geweten of die 
evenementen al geëvalueerd zijn. Ik heb daar namelijk een aantal vragen over en dan specifiek over de 
Kollebar. Ik vind dit een positief initiatief, maar de oproep om de bar open te houden, was geen succes. 
De opbrengst is voor de mensen die de Kollebar openhouden. Dat is goed bij goed weer, maar als het 
slecht weer is, komt er minder volk op af. Is er een manier om die jongens te vergoeden? De jongeren 
van het jeugdhuis en de scouts hebben twee weekends de bar opengehouden en dat was een succes. Ik 
vind dat ze echt een pluim verdienen. Is er al met hen overlegd wat goed was, wat niet en welke 
ondersteuning zij een volgende keer willen? Ook een feit is dat er veel te weinig reclame is rond gemaakt. 
Met betrekking tot ‘Leven in het park’, dit jaar uitgesmeerd over meerdere dagen, heb ik positieve reacties 
gehoord over de vrijdagavond. Is er op zaterdag, zondag en maandag voldoende volk geweest of is het 
toch beter om alles opnieuw op 1 namiddag te concentreren?” 
 
Schepen Raman (N-VA) zegt: “Wat de Kollebar betreft, was het idee er om iets te doen ons patrimonium 
meer te gaan gebruiken, meer open te stellen en creatief te zijn naar sociale contacten in de gemeente. 
In feite was het basisidee om hiervoor de verenigingen aan te spreken en hen de kans te geven om de 
bar open te houden gedurende meerdere weekends, net omwille van de mogelijkheid om een weekend 
met minder goed weer te compenseren met een weekend met goed weer. Spijtig genoeg hebben slechts 
twee verenigingen zich ingeschreven. Misschien was de manier waarop we de oproep gelanceerd 
hebben niet feilloos. We hadden een aantal voorwaarden opgenomen in de oproep, in de veronderstelling 
dat er meerdere verenigingen geïnteresseerd zouden zijn. Ondanks het feit dat er slechts twee 
verenigingen geïnteresseerd waren, wilden we niet uitstellen en zijn we dit jaar al gestart om ervaring op 
te doen voor volgend jaar. Zo kunnen we zien wat beter kan. De jongeren hebben zelf een 
evaluatiedocument opgemaakt, zoals ik had gevraagd. Dat is overgemaakt aan de jeugddienst en aan 
mezelf. We hebben ook aan de jeugddienst zelf gevraagd hun evaluatie op te maken en voor te leggen 
aan het college. Zo kunnen we daar samen naar kijken. Wat de tussenkomst van de jongeren zelf betreft, 
lag de ondersteuning die zij hebben gekregen volledig bij de gemeente. De inkomsten die zij gegenereerd 
hebben, zijn volledig voor hen, behoudens de kost van de dranken zelf. De kost voor stoelen, tafels, 
infrastructuur, etc. werd volledig gedragen door de gemeente. Ik denk dus dat we een mooie geste 
gedaan hebben wat dat betreft. Veel meer kunnen we niet doen, denk ik. Wat betreft de communicatie 
heeft u gelijk, zowel voor de Kollebar als voor de kermis en Leven in ‘t Park: dat is zeker voor verbetering 
vatbaar. We zijn ons daarvan bewust en dat zal ook zo meegenomen worden in de evaluatie. U weet 



 

anderzijds dat wij jammer genoeg die hele periode zonder communicatieambtenaar hebben moeten 
fungeren. Die is nu aan de slag. Met de hulp van een communicatieambtenaar zal het allemaal vlotter 
gaan. Voor deze edities is alles vrij laat gelanceerd. Iedereen die betrokken was bij de organisatie heeft 
dat heel goed gedaan, maar het geheel was helaas nog niet voldoende gecoördineerd. Het is de intentie 
om de initiatieven door te zetten, mits een betere communicatie en de optimalisatie van een aantal 
punten op basis de evaluaties. Wat de opkomst over de drie dagen betreft, ben ik ervan overtuigd dat er 
meer volk geweest is dan op de woensdagnamiddag. Enkel de zaterdagnamiddag was er misschien 
minder opkomst dan de woensdagnamiddag. Dat programma was immers opgesplitst over de zaterdag 
en de zondag. De zondag was er dan weer heel veel volk, hoewel dezelfde communicatie was gedaan 
rond het zaterdagprogramma. De film ’s avonds was bijvoorbeeld een echte publiekstrekker. Dat er beter 
moet gecommuniceerd worden, via verschillende kanalen, is een feit.” 
 

 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Onze fractie had nog een vraag rond verkeersveiligheid. Via sociale media 
en persoonlijke berichten bereiken ons toch heel wat signalen over sluipverkeer, overdreven snelheid en 
zwaar vrachtverkeer in de dorpskern Heusden. Er zijn al een aantal initiatieven genomen op basis van 
het mobiliteitsplan maar we willen vragen om eens in kaart te brengen wat de problemen precies zijn. We 
horen ook berichten over burgers die samenkomen daaromtrent. Ten tweede willen we graag een stand 
van zaken kennen over de heraanleg van de Zandakkerlaan. Inwoners melden dat ze een brief hebben 
ontvangen van het college over voorrangen die zouden gewijzigd worden. Dat verwondert ons toch 
enigszins. Volgens mij is dat niet op de mobiliteitscommissie geweest, hoewel dat toch een structurele 
wijziging betreft. Wat stond er in die brief, wat is de stand van zaken en waarom is dat niet op de 
mobiliteitscommissie geweest?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Wij zijn er ons terdege van bewust dat er een 
mobiliteitsprobleem leeft in de dorpskern Heusden. De mensen zijn daar ook sterk betrokken. We juichen 
dat toe. Hoe meer men over mobiliteit praat, hoe beter. Zo stelt men zijn eigen gedrag immers in vraag. 
Dat is positief. We kunnen stellen dat we sterk overweging om een tweede mobiliteitsstudie te laten 
uitvoeren in de loop van deze legislatuur. Ik heb het artikel ook gelezen in de krant. Het probleem is 
natuurlijk niet enkel van hier en nu. Dat loopt over een langere termijn. We kunnen wel melden dat we de 
situatie in de Leenstraat willen herevalueren. Die straat is aangepakt, maar niet iedereen is daar tevreden 
mee. Daar zijn we mee bezig. Wat de snelheden betreft, hebben we 2 snelheidsindicatieborden ter 
beschikking. Daar kan men heel wat info uit halen. Er zijn inderdaad soms excessen waargenomen rond 
overdreven snelheid, maar gemiddeld genomen liggen de waarnemingen, de zogenaamde V85, in de 
buurt van de maximum toegelaten snelheid. We nemen het zeker mee in de discussie.” 
 
Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Wat betreft de Zandakkerlaan is er enige maanden geleden een 
infoavond geweest voor de inwoners. De aanleiding waren de rioleringswerken. Dat leek ons meteen het 
goede moment om ook de wegenis te bekijken. Op basis van de opmerkingen die avond, zijn we relatief 
snel in een discussie beland rond de mobiliteit in de straten rondom. Het lijkt ons dan ook opportuun om 
dat eerst ten gronde te bekijken, zoals collega Vercruyssen ook aangaf, alvorens de Zandakkerlaan te 
heraanleggen en achteraf te moeten vaststellen dat het niet optimaal was wat betreft mobiliteit. We willen 
de problematiek dus eerst grondig inventariseren en vervolgens ten gronde aanpakken. De opmerkingen 
waren uiteraard zeer divers: de ene wil meer parkeerplaatsen, de andere wil bredere fietspaden... Dat 
moet dus goed bekeken worden.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ik wil toch een warme oproep doen om dat ook voor te leggen aan de 
mobiliteitscommissie. Het gaat immers om structurele wijzigingen. En is er recent effectief een brief 
verstuurd over voorrangsregels?” 
 
Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Er is maanden geleden een uitnodigingsbrief verstuurd voor de 
infoavond, maar meer niet.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Eén van de punten die ik trouwens graag zou besproken zien 
op de mobiliteitscommissie is de toenemende overlast van vrachtwagens in onze gemeente. Ik zou daar 
graag eens over brainstormen. We moeten toegeven dat er heel veel bouwwerven zijn in onze gemeente. 
Dat is waarschijnlijk al een stuk van de verklaring.” 
 

 
Raadslid Balcaen (Sp.a) zegt: “Op de Reinaertweg, langs de kant van de huizen tussen de E17 en 
Damvalleistraat is de grasberm onder handen genomen. Daar lagen een paar putten. In plaats van daar 
opnieuw gras te zaaien, heeft men over de hele lengte cement gestort. Dat begrijp ik niet in de context 
van betonstop. Heeft de gemeente dat gedaan?” 



 

 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik heb vernomen dat het Gewest dat gedaan heeft. De diensten 
zijn op de hoogte en ze gaan het verder opvolgen.” 
 
Raadslid Balcaen (Sp.a) zegt: “Het is echt afschuwelijk.” 
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